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DOBRE HRANE NA VAŠ DOM BREZPLAČNO 
bo fkmfecentrA ŠcntfwrfAl

telefon: o? 74-919 61 mobitel: Oti 41) 190

VABIMO VAS TUDI, DA V NAŠEM 
PROSTORU ZA ZAKLJUČENE DRUŽBE 

DO 80 OSEB, PREŽIVITE 
PRIJETNE TRENUTKE OB VAŠIH 

POSEBNIH PRILOŽNOSTIH!

H

tjmsm** „ v
šentjur \rprn

Cesta Kozjanskega odreda 87/a ^ / / v/l/Z

AVTOCEIMTER /MULEJ

%sd uv mirni °f!)ažio, tm> zdrnuja uv omim^a 

I zadamlidm aputmiamrni letu/ 

mm ml um daha kaUztia sduimelia- lllulej.



‘BOŽIČNO -NOVOLETNI
KONCENT

Bihalnega orkestra Šentjur
Sreda, 26. decembra 2012, ob 18. uri

v športni dvorani Osnovne šole Hruševec v Šentjurju.
Program bo povezoval pevec in igralec Miha G. ALUJEVIČ, 

gostje koncerta pa bodo člani Ansambla UNIKAT.

VLJUDNO VABLJENI !

www.po-sentjur.com ^3

Cena vstopnice v predprodaji: 10,00€ 
Cena vstopnice na dan koncerta: 12,00€

Prireditev je posvečena tudi dnevu samostojnosti in enotnosti.

Predprodaja vstopnic:
- HOTEL ŽONTA, Šentjur
- GOSTILNA PRI AHAC, Stopče pri Grobelnem
- KAVA-BAR POŠTA, Šentjur
- PIZZERIJA OSMICA, Šentjur
- ČEVLJARSTVO PETA, Šentjur
- GOSTIŠČE MIRAN, Trnovec pri Dramljah
- CENTER SELIČ-trgovina Elektrobum, Šentjur
- Trgovina VVIHAR, Nova vas, Šentjur
- Supermarket JAGER, Šentjur
- Avtocenter MULEJ, Šentjur
- Marketi KEA: Planina pri Sevnici,

Gorica pri Slivnici, Hruševec, Dramlje,
- Supermarket KEA, Šentjur

31.12.2012, OB 22. URI, na mestnem trgu v Šentjurju
ansambel petka, pihalni orkester Šentjur, darko žvižej, štamperlov pepi
Za PIJAČO IN JEDAČO POSKRBLJENO! 

Organizator: Pihalni orkester Šentjur Prireditev bo potekala
v OGREVANEM ŠOTORU

0
OBČINA ŠENTJUR
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Podpirate referendum o slabi banki?

Novo vprašanje:
So vrhunski športniki upravičeni do 

življenjske rente? 
www.sentjur.net

uvodnik noiflLe

Piše Jure Godler
urednik Šentjurskih novic

Konec sveta in 
pokojninska reforma

Včasih se zgodi, da nimaš prave zamisli, 
kaj napisati v uvodnik, tokrat pa sta se kot 
strela z jasnega v zadnjem koledarskem 
mesecu pojavili vsaj dve temi za uvodni
čarja. Ker sta obe skoraj kontradiktorni, 
sta mogoče ravno toliko zanimivi, da jih 
združim v en uvodnik. V eni roki imamo 
pokojninsko reformo, ki so jo soglasno 
sprejeli v slovenskem parlamentu, povsem 
v senci protestov. Verjetno bo le ena izmed 
mnogih, ki bodo bistveno slabšale pogoje 
pridobivanja pokojnine za mirno starost. 
V drugi roki se pojavi Majevski koledar, 
ki napoveduje konec sveta po 5125-letnem 
ciklusu na natanko 21. decembra 2012. O 
tem bomo verjetno v prihajajočih dneh veliko 
slišali - o tem, da bo sonce obstalo točno 
na nebesnem križišču med mlečno cesto in 
galaktičnim ekvinokcijem in bo formiralo 
popolno formacijo s središčem galakcije (kar 
se je v zgodovini planeta Zemlje zgodilo že 
150.000-krat). Napovedi te starodavne civi
lizacije nam dajo v razmislek tudi dejstva, 
da so napovedali konec svoje civilizacije in 
tudi da jo bodo uničili tujci, ki bodo prišli 
z ladjami po morju. Naj bi napovedali celo 
svetovne vojne.

Zakaj se sploh obremenjujemo s pokoj
ninskimi reformami, če bo konec vsega, 
kar poznamo? No, če se tudi sam igram 
preroka, verjamem, da se 21. decembra ne 
bo zgodilo nič omembe vrednega, le to, da 
se bomo morali sprijazniti z dejstvom, da 
bomo delali 40 let in več, vse do 65. leta 
starosti. Če bomo takrat še vedno zmožni za 
delo, bomo lahko za velike dodatke k penziji 
delali še naprej. Večna želja predlagateljev 
pokojninske reforme je ta, da bi po 45 letih 
neprestanega dela kar na delovnem mestu 
za vedno zaspali. Jack pot za državo!

božičnih praznikov se bomo 
svetlobnih in zvočnih učinkov 
pirotehnike naužili za vse leto.
Piše: Jure Godler

Prihajajo dnevi, ko bomo nebo razsvetlili z 
ognjemeti, pokale bodo petarde, pasje bombice, 
kar bo nekaterim v nepopisno radost, drugim pa 
bo paralo živce. Uporaba pirotehnike je omejena 
samo na nekaj dni, in sicer od 26. decembra do 
2. januarja. Pokajoče, žvižgajoče, prasketajoče 
ter svetleče in goreče blago bo na policah od 19. 
decembra in vse do zadnjega dneva v letu.

Omejitve
Pirotehnične izdelke obravnava Zakon o 

eksplozivih in pirotehničnih izdelkih. Glede 
na vrsto uporabe, namen, raven nevarnosti in 
raven hrupa, ki ga pirotehnični izdelek povzroča, 
so ti izdelki razvrščeni v ognjemetne izdelke 
(kategorija 1, 2, 3, 4), pirotehnične izdelke za 
odrska prizorišča (kategorija Tl in T2) in druge 
pirotehnične izdelke (kategorija Pl in P2).

V kategorijo 1 sodijo ognjemetni izdelki, 
ki povzročajo zelo majhno nevarnost in 
zanemarljivo raven hrupa. Namenjeni so za 
uporabo v stanovanjskih zgradbah in zaprtih 
prostorih ... Sem sodijo pasje bombice, mini 
fontane, vrtalke, ročne fontane, čudežne svečke.

dejstva

Poškodbe
V lanskem letu se je v Ljubljani s 
pirotehniko poškodovalo 25 oseb, ki so 
jih sprejeli na Silvestrovo. Največkrat 
si v teh nesrečah poškodujejo obraz in 
oči ter roke. Tako hude poškodbe lahko 
človeka zaznamujejo za vse življenje. 
Najbolj tragično je dejstvo, da je kar 80 
% poškodovanih, mlajših od 20 let.

Eksplozivna sredstva. V času

detonacijo, nepredvidljivo smer leta 
itd., seveda pa posledično tudi lažje 
in hujše poškodbe. Praviloma iz polic 
hitro izginejo kompleti raket, ki so 
cenovno ugodni.

»Pirotehnične izdelke smo že 
začeli prodajati,« nam je zaupal 
Matjaž Likar iz Trgovine Elektro 
Bum. »Vsi pirotehnični izdelki, ki 
jih prodajamo, imajo slovensko 
deklaracijo. Na zalogi imamo 80 
kg pirotehničnih izdelkov, kar je 
največja teža, dovoljena z zakonom. 
Cene so zelo različne, od nekaj evrov 
pa tudi do ognjemeta za skoraj 100 
EUR. Zaenkrat večjega povpraševanja 
po pirotehniki ni opaziti, verjamemo 
pa, da se bo to postopoma povečevalo 
vse do prazničnih dni,« nam je še 
povedal Likar.

V Trgovini Elektro bum so pirotehniška sre1’ *e naprodaj.

V kategorijo 2 uvrščamo izdelke, ki povzročajo 
nizko raven hrupa in majhno nevarnost za 
uporabo na prostem.

V kategorijo 3 sodijo ognjemetni izdelki, ki 
povzročajo srednje veliko nevarnost in se lahko 
uporabljajo na velikih odprtih območjih. Njihova 
raven hrupa ni škodljiva za zdravje ljudi.

V kategoriji 4 se najdejo izdelki, ki jih lahko 
uporabljajo le strokovno usposobljene osebe na 
velikih odprtih področjih.

Velja tudi prepoved prodaje pirotehničnih 
izdelkov osebam, mlajšim od 14 let, za 
kategorijo 1, mlajšim od 16 let za kategorijo 2 
in mlajšim od 18 let za pirotehniko kategorije 
3, Pl in Tl. Iz kategorije 3 sta fizičnim osebam 
dostopni le dve vrsti pirotehničnih izdelkov 
- baterije s kombinacijo do 1000 g neto mase 
eksplozivnih snovi in fontane do 750 g neto 
mase eksplozivnih snovi.

Kje kupiti?
Marsikomu se zdi, da je kupovanje 

ne preveč poceni pirotehnike 
metanje denarja skozi okno. Spet 
drugi si zadnjega dne v letu ne 
znajo predstavljati drugače kot 
z raznobarvnimi eksplozijami 
in vonjem smodnika. Nakupu in 
uporabi petard se raje izognite, 
saj so razen izjem kategorije 1 
prepovedane in nevarne.

Ponudbo pirotehničnih izdelkov j e 
težko zgrešiti. Najdemo jo v večini 
večjih trgovskih centrov po Sloveniji. 
Še vedno velja dobronameren nasvet, 
da se izogibajte uličnih prodajalcev, 
ki prodajajo cenejše blago, polnjeno 
s snovmi dvomljivega porekla, 
ki lahko povzročijo predčasno

Kam na silvestrovanje?
Mimoidoče smo povprašali, kam se bodo letos 

odpravili na silvestrovanje

Spraševal je: Zoran Borovšak

Zlatko Zevnik
Letos bom najverjetneje silvestroval doma. Že 
več let silvestrujemo doma. Podobno tudi za 
božič. Tu in tam se z družino udeležimo kakšne 
prireditve kje na prostem. Mogoče se bomo 
s prijatelji dobili pri katerem izmed nas in se 
malo podružili.

Andreja Ocvirk
Letos bomo, kot že nekaj let, silvestrovali doma. 
Več družin z malimi otroki se bo dobilo pri nas 
doma, kjer se bomo pozabavali, nekaj pojedli, 
otroci se bodo pa naigrali. To se sicer dogovori
mo v zadnjih dveh tednih pred silvestrovanjem, 
vendar je prišlo že nekako v navado.

Maks Korošec
Letos bom, kot že nekaj preteklih let, silvestroval 
doma. V krogu družine, z ženo in otroki. Vsem 
pa bi zaželel srečno novo leto.

Klemen Zdolšek
Glede na to, da imamo malega dojenčka, 
najverjetneje doma, z družino oziroma recimo 
z razširjeno družino, glede na to, da se bodo 
silvestrovanja udeležili tudi prijatelji z dojenčki. 
Ne bomo se udeležili silvestrovanj na prostem.

Na veseli dan kulture
Prvo decembrsko nedeljo je bilo še posebej 

veselo v Šentvidu na Planini. Prosvetno društvo 
Zarja Šentvid pri Planini in Zveza kulturnih 
društev (ZKD) Šentjur sta skupaj proslavila 
obletnico rojstva slovenskega pesnika dr. 
Franceta Prešerna. Tokrat je ZKD Šentjur, ki 
združuje 26 kulturnih društev in z več kot 1200 
aktivnimi člani, drugič podelil priznanje za 
zelo uspešno organizacijsko delo na področju 
kulture. Priznanje, ki je bilo podeljeno, je prejel 
MePZ Zarja Akvonij Šentvid pri Planini, in sicer 
za organizacijo in izvedbo številnih gostovanj 
v tujini, ki vzpodbujajo člane zbora k večji 
ustvarjalnosti, kakovosti in pripadnosti zboru.

Slavnostni govornik na prireditvi je bil

predsednik ZKD Šentjur Jože Mastnak 
Marjan. »Čeprav se sredstva za kulturo v občini 

zmanjšujejo bolj, kot je nujno, se kulturniki 
ne damo. Četudi smo prvi pri varčevanju in 

klestenju sredstev, pa ne bomo prvi, ki bomo 

prekinili našo dejavnost,« je v svojem govoru 
povedal Mastnak.

Predstavo je režirala Katja Pliberšek. V 
preddverju dvorane KD Šentvid pri Planini so 
pripravili manjšo razstavo v spomin zvestemu 

članu društva Janku Gračnarju. Predolgo 
veselje je prekinil snežni metež in marsikoga, 

ki se je tega veselega dneva kulture udeležil, 
prisili da se je predčasno odpravil domov. (J. G.)

♦ na naslovniciiiioVTče

Zimsko veselje na 
»Križu«

Foto: Jure Godler

# nepreslišanono^iče

Jože Mastnak Marjan
Predsednik ZKD Šentjur

»Kljub klestenju sredstev za 
kulturo ne bomo prekinili naših 
dejavnosti, saj jih opravljamo z 
veseljem in ponosom, v občini 

v glavnem ljubiteljsko in v 
zadovoljstvo številnega občinstva 

na naših prireditvah.«
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Marija Plemenitaš - dobitnica nagrade za 
naj osebnost leta 2012 po izboru bralcev 
Šentjurskih novic.

Franc Bevc - dobitnik najvišjih priznanj: 
plakete Združenja SEVER, plakete Polici
jskega veteranskega društva SEVER za 
celjsko območje in posebne zahvale za 
sodelovanje pri izdaji zbornika Da ne 
pozabimo.

Boštjan Korošec - organizator koncerta 
samospevov Benjamina Ipavca, ene izmed 
dveh prireditev v Šentjurju, ki seje uvrstila 
v program Evropske prestolnice kulture.

Franc Zupanc - direktor trgovine Akvonij 
v prazničnih dneh vsako leto organizira 
obisk sv. Miklavža in obdarovanje otrok. 
Šolskim umetnikom je podaril tudi dežnike 
za poslikavo in razstavo v Zgornjem trgu.

MMaruša Alegro - flavtistka, učenka glasbe- 
■^/^8 ne šole v Šentjurju, ki je v začetku meseca 

na mednarodnem tekmovanju Ars Nova 
Musič competition v Trstu z 91 točkami 

MRk zasedla 2. mesto.

6

7
Jože Artnak - pobudnik in idejni oče usta
novitve Časovne banke Šenjtur.

Eva Vrečko - violinistka, učenka glasbene 
šole v Šentjurju, ki je v začetku meseca na 
mednarodnem tekmovanju Ars Nova Musič 
competition v Trstu s 87 točkami zasedla 
3. mesto.

tammmmmmmmmmmmmammmm

9 številka meseca ncrffiče

6
Toliko je kategoriziranih 
šentjurskih športnikov, 
ki trenirajo in tekmujejo 

za domače klube.

PIZZERIJA OSMICA
Bar Osmica Žnidar Istok s.p. 

Nk. Rifnik 17, 3230 Šentjur(a
(0590) 200 33 
(041) 954 509

NAROČITE HRANO NA DOM

ŠENTJURSKE NOVICE, december 2012 ŠENTJURSKE NOVICE, december 2012 NOVICE 7

■■■■

lahko poiščete, kakšno delo kdo 
nudi ali potrebuje, ter ponudite 
svoje usluge drugim.

»V enem tednu delovanja 
časovne banke se je registriralo 
nekaj deset uporabnikov, 
vendar bodo polnopravni člani, 
pripravljeni na izmenjavo storitev 
in uslug, šele ko bodo dostavili 
svojo fotografijo in prejeli 
indentifikacijsko izkaznico,« nam 
je med uradnimi urami povedal 
informatik Klemen Artnak. 
Registracija je brezplačna.

Vsekakor bo tovrstna storitev 
potrebovala še nekaj časa, da bodo 
uporabniki pridobili zaupanje in 
bogato ponudbo del in storitev, 
da bo šentjurska časovna banka 
zaživela v polnem sijaju.

0 aforizem__________ ni

Urejamo le toliko, kot nas 
potrebujejo, (jmm)

Časovna banka. Nov
pristop k socialni državi in
družbeni pravičnosti.
Piše: Jure Godler

Bi želeli, da vam nekdo 
pokosi travo, prevede povzetek 
diplomske naloge, pomije 
posodo, a nimate denarja, da 
bi ga plačali? Mogoče pa znate 
igrati klavir ali imate v malem 
prstu pravno svetovanje? Ravno 
to potrebuje tretja oseba. Mogoče 
vam bo lažje, da nekomu nudite 
pravni poduk, nekdo tretji pa 
vam pomije okna v stanovanju, 
ker sami nimate časa.

Časovna banka
Ideja o časovni banki je stara že 

trideset in več let. V osemdesetih 
letih prejšnjega stoletja jo je 
razvil prof. Edgar Cahn. Gre 
za sistem, ki deluje na načelih 
vzajemnosti, soustvarjanja 
in enakosti. Trgujete s svojo 
storitvijo, pri tem se vsa znanja 
in vse spretnosti vrednotijo 
enako. Ura dela je vedno ena

Dežurstva
Svetovalec in informator 
Časovne banke Šentjur vam 
je na voljo vsako sredo med 
16. in 17. uro na Mestnem 
trgu 5 v Šentjurju, ki 
ima vhod nasproti vhoda 
Knjižnice Šentjur v prvem 
nadstropju. Na morebitna 
vprašanja pa odgovarjajo 
tudi na e-pošto 
info@casovnabanka.si.

V pisarni časovne banke so vam za vse informacije.

ura dela. Časovna banka je neke 
vrste »menjalnica« in omogoča 
izmenjavo storitev in uslug med 
članicami in člani skupnosti, ki 
so vključeni v mrežo, prostor. Za 
opravljeno delo ne boste dobili 
plačila, za to vam bo nekdo drug 
ponudil svoje spretnosti in delo 
v menjavo.

Časovna banka je začela 
svoje delo tudi v Šentjurju in 
je del Časovne banke Slovenije. 
»Ustanovili smo jo iz potrebe, kije 
največja ravno v času gospodarske 
in finančne krize,« nam je zaupal 
eden od pobudnikov ustanovitve 
časovne banke pri nas Jože 
Artnak. Prvo pobudo za to je 
dal dr. Slavko Gaber, in sicer 
po vzoru takšnega sistema, ki 
že vrsto let funkcionira v ZDA, 
Angliji, na Japonskem in še kje. 
V časovno bančništvo je skozi 
različne možnosti vključeno na 
milijone ljudi po svetu.

»Prepričani smo, daje časovno 
bančništvo v okolju, kot je 
Šentjur, širše Kozjansko, pa 
tudi Celje, zelo potrebno. Z njim 
želimo ljudem pomagati na 
eni strani pri menjavi storitev - 
dobrin, ki jih drugače ne morejo 
dobiti, na drugi strani pa je to 
zelo pomemben element socialne 
vključenosti ljudi, ki so bili 
zaradi delovanja prevladujočega 
denarnega načina menjave 
povsem izključeni iz trga ali 
pa jim je bilo to bolj ali manj 
omejeno,« je povedal Artnak.

Začetek
Največ prostovoljnega dela so 

opravili »domači« informatiki 
Tomaž Zupanc, Andrej Zalar in 
Klemen Artnak, ki so poskrbeli, 
da je aplikacija na internetni 
strani http://cbs-sentjur.si 
funkcionalna in pregledna. Prav 
na tej aplikaciji se registrirate in

Praznično v Domu starejših Šentjur
V Domu starejših Šentjur 

aktivno obeležujejo vse ak
tualne praznike in dogodke. 
Varovanci doma poskrbijo, 
da z lastnim delom v svoje 
bivalno okolje vnesejo čimveč 
domačnosti in topline. Seve
da pa je zanje pomembno 
tudi druženje.

V praznični čas veselega 
decembra so varovanci Doma 
starejših Šentjur vstopili že 
s tradicionalno adventno 
delavnico. Spretnim rokam

stanovalcev so na pomoč 
priskočili še zaposleni v 
domu, svojci, člani Društva 
upokojencev Šentjur ter di
jaki Srednje zdravstvene šole 
Celje. Da bi bilo druženje 
bolj prijetno in praznično, 
so stanovalce na delavnici 
obiskali tudi otroci iz Vrtca 
Šentjur, ki so se vključili v 
izdelavo okrasja ter pripravili 
nastop. V okviru delavnice so 
nastali venčki in aranžmaji, ki 
krasijo domske prostore. V Domu starejših so pripravili adventno delavnico.

loioiodatarstvo-rnjsi^si
Zlatarstvo

Naj mir božične noči 
potni srca

Vam vse dni v (etn 2013!
‘E-pošta:info@z(dtarstt'o-gajscf^si, www.z(dtarstiv-gajsct^si 

Tefefm: +386 J 749 20 30, Ta+386 3 749 20 31

?;>r

Želimo va
Novo lete polno

/

Tajfun Planina d.o.o. I
Planina pri Sevnici 41/a, 3221 Planina pri Sevnici, T: 03 746 44 00, F: 03 579 12 41, prodaja@tajfun.si, www.tajfun.si

(1 TAjrau

(poročni prstani ^ofe^cija 2013

Ha izbiro več kot 500 parov poročnik prstanov!
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Skoraj vsi za Pahorja * udeležba 1. krog udeležba 2. krog

Udeležba je bila na vseh voliščih slabša kot v prvem krogu.

Drugi krog
predsedniških volitev.
V senci dogodkov na 
ulicah Maribora in 
Ljubljane seje prvo 
decembrsko nedeljo v 
šentjurskem okraju na 
volišča zglasilo najmanj 
volivcev doslej.
Piše: Bogdan Rahten

Šentjurski okraj je izjemno 
odločno podprl Boruta Pahorja, 
najbolj v celjski volilni enoti. 
Na osmih izmed 38 volišč je 
novi predsednik prejel nad 90 
% glasov. Še najmanj so mu 
bili naklonjeni na volišču na 
šentjurski občini, kjer je zbral 
69,3 % glasov, kar je še vedno več 
od državnega povprečja.

Naj 5 Pahorjevih volišč
1. Jakopin - Grobelno 94,9 %, 2. 

Hrastje 93,9 %, 3. Slivnica, 93,9 %, 4. 
Pletovarje 93,3 %, 5. Osredek 92,7 %. 

V nadaljevanju smo pripravili

pregled dosedanjih predsedniških 
volitev, iz katerega je razvidno 
vztrajno padanje udeležbe in 
nekateri »zanimivejši« rezultati, 
saj je bila volja šentjurskih volivcev 
nekajkrat precej drugačna od 
državne ravni.

Volitve 1990 (za predsednika 
predsedstva)

Prvi krog (udel.: RS 83,5 %, 
Šentjur 80,2 %): Milan Kučan 44,4 
% (25,8 %), Jože Pučnik 26,6 % 
(30,8 %), Ivan Kramberger 18,5 % 
(32,0 %), Marko Demšar 10,4 % 
(11,4%).

Drugi krog (udel.: RS 80,2 %, 
Šentjur 72,1 %): Milan Kučan 58,6 
% (42,4 %), Jože Pučnik 41,4 % 
(57,6%).

Volitve 1992
Udel.: RS 85,8 %, Šentjur 71,5 %.
Rezultati: Milan Kučan 63,9 % 

(58,3 %), Ivan Bizjak 21,2 % (22,8 
%), Jelko Kacin 7,3 % (9,6 %), dr. 
Stanislav Buser 1,9 % (4,8 %), Darja 
Lavtižar Bebler 1,8 % (1,2 %), mag. 
Alenka Žagar Slana 1,7 % (1,6 %), 
dr. Ljubo Sire 1,5 % (0,7 %), France 
Tomšič 0,6 % (0,8 %).

Volitve 1997
Udel.: RS 68,3 %, Šentjur 58,5 %.
Rezultati: Milan Kučan 55,6 % 

(44,4 %), Janez Podobnik 18,4 % 
(28,5 %), dr. Jožef Bernik 9,4 %

(8,9 %), Marjan Cerar 7,1 % (7,7 
%), Marjan Poljšak 3,1 % (3,9 
%), Anton Peršak 3,1 % (3,2 %), 
Bogomir Kovač 2,7 % (3,0 %), 
Franc Miklavčič 0,6 % (0,3 %).

Volitve 2002
Prvi krog (udel.: RS 72,1 

%, Šentjur 68,8 %): dr. Janez 
Drnovšek 44,4 % (42,2 %), 
Barbara Brezigar 30,8 % (31,5 
%), Zmago Jelinčič Plemeniti 8,5 
% (10,9 %), dr. France Arhar 7,6 
% (8,0 %), dr. Franc Bučar 3,2 % 
(3,1 %), dr. Lev Kreft 2,3 % (1,1 
%), dr. Anton Bebler 1,9 % (1,2 %), 
Jure Jurček Cekuta 0,5 % (1,3 %).

Drugi krog (udel.: RS 65,4

%, Šentjur 62,7 %): dr. Janez 
Drnovšek 56,5 % (51,4 %), 
Barbara Brezigar 43,5 % (48,6%).

Volitve 2007
Prvi krog (udel.: RS 57,7 %, 

Šentjur 52,9 %): Lojze Peterle 
28,7 % (32,4 %), dr. Danilo Turk 
24,5 % (21,0 %), Mitja Gaspari
24.1 % (17,5 %), Zmago Jelinčič 
Plemeniti 19,2 % (25,8 %), mag. 
Darko Krajnc 2,2 % (2,2 %), Elena 
Pečarič 0,9 % (0,5 %), Monika 
Piberl 0,5 % (0,6 %).

Drugi krog (udel.: RS 58,5 %, 
Šentjur 52,6 %): dr. Danilo Turk
68.1 % (62,6 %), Lojze Peterle 32,0 
% (37,4 %).

OBČINA ŠENTJUR

Spoštovane občanke in občani,

Vsaka snežinka je drugačna, 
zato so vse —popolne, 

tako kot nas ljudi 
povezuje - raznolikost.

Nismo vedno istih misli, 
a upanje nam je skupno, 
ravnamo vsak po svoje, 
a delimo si isto usodo, 

ubiramo različne smeri, 
a poti le enega sveta.

Naj nas prazniki povežejo v želji po dobrem in lepem 
v letu 2013.

Vsem občankam in občanom čestitamo ob dnevu 
samostojnosti in enostnosti.

mag. Marko Diaci,
župan Občine Šentjur 

s sodelavci

■ l'./
Npp
■/p

' |.,Z T • ’/ /
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Po muzeju Zakladi Rifnika seje ponovno sprehodila deklica Piri.

Zgodovina korak bližje
Muzejske zbirke.
Ob bok Miklavževemu 
sejmu so tudi letošnje 
leto na prvo decembrsko 
soboto odprle svoja 
vrata muzejske zbirke 
v Šentjurju in Galerija 
Zgornji trg.
Piše: Jasna Romih

Z dnevom odprtih vrat 
so občani Šentjurja in drugi 
obiskovalci dobili možnost za 
boljše poznavanje kulture in 
zgodovinske ponudbe Šentjurja, 
in sicer brezplačno ter v spremstvu 
vodstva ob določenih urah. Pod 
vodstvom Mihaela Bučarja so si 
lahko obiskovalci ogledali Muzej 
Južne železnice Šentjur.

Muzej Zakladi Rifnika, ki 
je prav tako imel vodstvo, je 
obiskovalce, med katerimi je bilo 
kar nekaj takih, ki so bili prvič 
v muzeju, predvsem so bili to 
otroci, popeljal skozi večtisočletno 
zgodovino našega pomembnega 
arheološka najdišča v obdobje od 
mlajše kamene dobe do prihoda 
Slovanov. Spominska soba New 
Swing Quarteta - Pesem Južne 
železnice je bila prepojena z

glasom enega od članov omenjene 
skupine Marjanom Petanom.
Petan je v kvartetu pel bas, v času 
Miklavževega sejma pa je javno 
vodil po spominski sobi.

Tudi Ipavci
Ob dogodku se je bilo moč v 

Ipavčevi hiši spolniti tudi na naša 
dva izjemna skladatelja, in sicer 
skozi ogled dokumentarnega 
filma Brata Gustav in Benjamin 
Ipavec: narodni in glasbeni 
preporod. V Galeriji Zgornji trg je 
potekala razstava Moj dežnik je 
lahko sonce. Dežnike je podarila 
trgovina Akvonij, razstava pa je 
nastala pod okriljem Javnega 
sklada za kulturne dejavnosti, 
01 Šentjur. Dežniki so nastali 
na likovni delavnici izpod 
rok učencev osnovnih šol v 
občinah Šentjur in Dobje. Ideja 
o sočasnem odprtju muzejskih 
zbirk in Miklavževem sejmu je 
zares dobra, saj se na ta način 
približa zgodovina tudi našim 
najmlajšim generacijam.

# aforizem nOViCe

»Lahko je biti revežem proti 
socialnim razlikam,« je 
vzkliknil bogat, (jmm)

' mm«a,mstssm.-s.-,*'«*:

Pogled v jasnovidnost in 
prerokovanje s pozitivno energijo.

090 42 16
i,99 EUR/min, za omrežje Novatel. 

Cene klicev iz drugih omrežij po tarifi drugih operaterjev.

ljubezen, zdravje, finance

Kava bar Pošta Tomaž Dre 
Mestni trg 7, Šentjur

X ^

Naša kava diši 
nepozabno!

Elbatrade <u.o. %%%%%
Ljubljanska cesta 26, 3230 Šentjur GSM: 041/771 151

Vse za ogrevanje na bio maso, plin in olje 
Klimatske naprave - toplotne črpalke 
Meritve dimnih plinov

3S33D

Vesele božične m novoletne praV* « m - I

v Cenjene krajanke
inkrajani!. in krajani!

■ •

Jk V * ® /š Vesel božič, srečno 
' z S 2013 ter čestitka* ,7---- - - - - - - -w ob dnevu

'V- «./. samostojnosti 
* V w m***Zrt^ x in enotnosti.

» ■ » Svet KS Prevoje

KS Šentjur-
NSllC i liSAriier: 
krajankam in krajanom mirne
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Zimske Olimpijske igre v Dobju
Olimpijada. Učenci treh 
osnovnih šol so pripravili 
zimske igre s prenosom 
dogajanja »v živo«.
Piše: Jure Godler

OŠ Dobje je organizirala mul- 
timedijske zimske Olimpijske 
igre v Dobju. Seveda v okviru 
športnega dne učencev od 1. 
do 5. razreda. Športni dan so 
inovativno popestrili še z multi- 
medijskim prenosom “v živo” iz 
šol OŠ Podgorje (Koroška) in OŠ 
Valentina Vodnika (Ljubljana). 
S pomočjo videokonference so 
vzpostavili kontakt z obema 
šolama, hkrati pa so se preko 
improviziranega šolskega studia 
javljali v živo učencem drugih šol. Na igrah so obesli pravo olimpijsko zastavo.

Fair play
»Naj vsak pokaže, kar največ, 

kar zmore, in takrat boste vsi 
zmagovalci,« je ob odprtju pri
reditve povedala ravnateljica 
OŠ Dobje Suzana Plemenitaš. 
Sledil je nastop plesne skupine 
in celo slavnostni dvig prave ol
impijske zastave. Kot se spodobi, 
je olimpijski ogenj prinesla naj 
dobjanska športnica in državna 
reprezentantka v curlingu Mojca 
Plemenitaš. Učenci, razdeljeni v 
skupine s praporji likov iz prilju
bljene risanke Ice age, so med 
igro, športom in tekmovanjem 
spoznavali tudi najpomembnejšo 
športno prvino - fair play.

Projekt je vodila športna peda
goginja Janja Polenšek Davi- 
dovski. »Ideja je nastala v raz
vojni skupini projekta e-športna 
vzgoja. Tu sodelujemo štirje ped
agogi in svetovalka za športno

vzgojo na Zavodu za šolstvo 
Nina Markun Puhan,« nam je
zaupala Polenškova. Projekt se 
z posodobitvami izvaja že drugo 
leto. Želja organizatorjev je tudi, 
da bi se dogajanje prestavilo v

naravo in ne v telovadnice, kar 
je zaradi same izvedbe težje 
izvedljivo. »V prihodnosti bi bilo 
smiselno v igre vključiti tudi 
starše in lokalno skupnost,« je 
še dodala športna pedagoginja.

Med sabo so se pomerili tudi v hokeju.

AVTODELI
ŠTURBEJ

Rosa team d.o.o. 
Drofenikova 16, Šentjur

Radio Rogla ^
v Šentjurju 

in Dobju najbolje 
slišite na 101,8. >

Martin Laubičs.p.

''aa votIJSeŽESS
Dramlje 33,
3222 Dramlje 
e-mail: loubic.martin@siol.net Url O/Z j(/Z

GSM:

Sest« MISeš« ZlthmM« M 
dbjperM f-erl ŠesatSuM

.

Bo
neinformiranje 
dobilo svoj 
epilog?

Dobjanska svetnica je na 
nepravilnosti opozorila 
inšpektorat.

Primer oporečne vode in 
neprimerno obveščanje javnosti 
v občini Dobje še ni končan. 
Po prijavi občinske svetnice 
Natalije Plemenitaš Fuchs na 
Zdravstveni inšpektoriat RS, 
Območna enota Celje, je ta 
odredil inšpekcijki nadzor pri 
upravljalen vodovoda v Dobju. 
»Zavedam se nujnosti obveščanja 
vseh občanov v primeru 
nevarnosti za zdravje ljudi, zato 
bi morali biti občani obveščeni 
kar najhitreje in ne le selektivno,« 
je dodala Plemenitaševa.

Tako je inšpektor 26. novembra 
ugotovil neskladja in bo v okviru 
svojih pooblastil ukrepal v skladu 
z Zakonom o prekrških. Prav 
tako je inšpektoriat na to opozoril 
Inštitut za varovanje zdravja, 
podal navodilo, kako ukrepati 
pri oporečni vodi na svoji strani. 
V primeru, ko gre za omejitev ali 
prepoved uporabe pitne vode, 
mora upravljalec vodovoda 
obvestiti uporabnike čimprej, 
a najkasneje v dveh urah, z 
obvestili na lokalnem radiju in 
oglasnih deskah.

»Inštitut za zdravje je navodilo o 
tem, kako se obvešča uporabnike 
v takem primeru, objavil na svoji 
spletni strani. To navodilo je 
upravljalec vodovoda - Občina 
Dobje - dolžan upoštevati in ga 
vključiti v svoj sistem notranjega 
nadzora,« nam je diplomatsko 
sporočil Simon Zajec iz 
Zdravstvenega inšpektoriata. 
(J. G.)
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Kmalu posodobljena cesta 
Dole-Ponikva?

kolumna ribiče

Dvorana [še] ni 
umrla!

Civilna inciativa. ZA
prenovitev dotrajane 
državne ceste.
Piše: Gašper Andrinek

V torek, 4. decembra, je na 
Ponikvi potekal ustanovni sestanek 
iniciativnega odbora za ustanovitev 
Civilne iniciative za rekonstrukcijo 
ceste od Dol preko Ponikve in 
Dolge Gore do Loč. Vodenje je 
prevzel občinski svetnik in nekdanji 
državni svetnik Jože Korže. V 
izjavi za javnost so napisali, da 
je civilna iniciativa popolnoma 
odprta skupina in je odprta vsem 
tistim, ki si želijo, da se ta cesta 
prenovi. Ideja prenovitve je bila 
predstavljena tudi ministru za 
infrastrukturo in prostor Zvonetu 
Černaču, ki se je konec meseca 
novembra mudil v Šentjurju. Prišel 
je na povabilo Koržeta in poslanca

dejstva ntrflce

Nevarni odseki
Jože Korže je opozoril na 
težave prevoznosti ceste, 
ki je na nekaterih odsekih 
nevarna, zaradi česar nastaja 
možnost prometnih nesreč. 
Cesto naj bi v veliki meri 
poškodovali veliki prevozi 
gradbenega materiala 
pri obnovi železniške 
infrastrukture. Zato meni, 
da bi tudi v tej smeri lahko 
pridobili del sredstev. 
»Ponkovljani si želimo 
široke in varne ceste,« je še 
povedal.

Po tem, ko so se konec no
vembra in na začetku decembra 
odvijali zbori krajanov v Mestni 
skupnosti Šentjur, ki je razdeljena 
na šest mestnih četrti, so izdelali 
plan investicij za naslednji dve leti. 
Plan investicij, v katerem so bile v 
veliki meri upoštevane tudi želje 
krajanov, so sestavili predsed
nik Komisije za investicije v MSŠ 
Zdenko Hrovat in predsedniki 
mestnih četrti.

V prihodnjih dveh letih se bo 
zgradil uvoz za blok Ulice Valen
tina Orožna 8a in 8, pristopili bodo

mag. Štefana Tisla. Namen 
obiska je bil predstavitev glavnih 
infrastrukturnih projektov v občini 
Šentjur in v ožji regiji. Sestanka se je 
prav tako udeležil direktor Direkcije 
Republike Slovenije za ceste mag. 
Gregor Ficko. V izjavi so zapisali, 
da sta oba z ministrom obljubila, da 
bodo pristopili k izdelavi projektov.

Projektni načrt še ni izdelan
Prav izdelava projekta 

rekonstrukcije te ceste je ena 
izmed glavnih naslednjih potez 
civilne iniciative. Projekta namreč 
po besedah Koržeta še ni. Med 
naslednje projekte iniciative 
spada tudi pobuda poslanca Tisla 
v državnem zboru, da uradno 
naslovi vprašanje v zvezi s to cesto 
na ministra Černača. Poleg tega 
si v prihodnje želijo obvestiti vse 
akterje, ki naj bi bili vključeni v 
projekt.

Čim manj obremeniti Občino
Korže je še povedal, da v Civilni 

iniciativi nastopa zgolj kot krajan

k sanaciji Ulice I. celjske čete, 
modernizirala se bo Ulica Blaža 
Kocena, sanirale Ulica Antona 
Martina Slomška ter Maistrova in 
Vrtna ulica v Hruševcu. Prav tako 
se bo izvedla preplastitev asfaltne 
prevleke na Kamenem od Kovačiča 
do Arliča v dolžini 300 m.

Zgornjetržani se bodo lahko ves
elili novega parkirnega prostora pri 
Kajzlerju. Predvidene so številne 
manjše investicije po celotnem 
delu mesta ter popravila, ki se 
bodo izvajala skozi vse leto. Po 
prvih ocenah bo skupna vrednost

Ponikve in je izključil vsakršno 
strankarsko povezanost. 
Za pridobitev sredstev bodo 
poskušali čim manj vključevati 
in obremenjevati občinska 
proračuna dveh sosednjih občin - 
Šentjur in Slovenske Konjice. Čim 
več bodo zato poskušali iztržiti 
iz evropskih sredstev za obnove 
cest in iz državnega proračuna. 
Cesta je bila že umeščena v 
Rebalans državnega proračuna za 
leto 2008, vendar se je investicija 
vsako leto zamaknila. V izjavi 
so še zapisali, da je v letošnjem 
letu državnem svetniku Jožetu 
Koržetu z amandmajem uspelo 
cesto vključiti v dokument, ki 
obravnava prednostno obnovo 
cest, ki so bile poškodovane zaradi 
gradnje avtocestnega omrežja in 
železniške infrastrukture.

# aforizem lidV|Ce

Kogar skrbi "imidž” potre
buje službo za stike z javnostjo, 

(jmm)

investicij, ki jih bo plačala Mestna 
skupnost Šentjur, okoli 105.000 
EUR v letu 2013 in 117.000 EUR v 
letu 2014. Seveda je izvedba vseh 
investicij po planu odvisna tudi od 
sredstev iz občinskega proračuna, 
za katera se lahko zgodi, da bodo 
manjša kot letos. Kot je že v navadi, 
bodo morali prispevati tudi kra
jani, živeči ob dotični cesti, s samo
prispevkom, kar je predpogoj pri 
vseh investicijah. Brez pobranega 
samoprispevka se lahko poti želja 
in realnosti kmalu začno odmikati 
vsaka zase. (J. G.)

Piše: Gašper Andrinek

Dvorana v kulturnem domu 
je najbolj zapuščen in osamljen 
prostor na Ponikvi. Zakaj? Zato, 
ker bo vsak čas kultura zamrla. 
Kar se dogaja po Sloveniji zadnje 
leto, ko kulturniki naenkrat niso 
nič več vredni in se kulturi jemlje 
še tisto malo, je na Ponikvi že 
dolgo stalna praksa. Premlad 
sem, da bi govoril, kakšno je 
bilo včasih kulturno življenje na 
Ponikvi. A vendar, po pričevanjih 
mnogih starejših naj bi bilo veliko 
bolj pestro, kot je sedaj. Zanima 
me, kolikokrat je prebivalec 
Ponikve v zadnjem letu obiskal 
dvorano? Odgovor je enostaven: 
premalokrat. Veliko očitkov 
pada na foro, da je dvorana za 
dogodke na Ponikvi premajhna. 
S tem se nikakor ne strinjam. 
Premajhna je zgolj za koncert 
Sončkov, ki so se do sedaj že 
tako razvili, da lahko napolnijo 
celo športno dvorano v osnovni 
šoli. Letos so potekali dvajseti 
Martinovi dnevi. Največja 
napaka v zgodovini te tradicije 
je bila nekaj let nazaj, ko so 
potekali v dvorani gasilskega 
doma. Dvorana v KD jim daje 
nek dodaten faktor, ki ne sme 
manjkati. Športna dvorana je 
sicer lep prireditveni prostor, 
vendar če samo pomislim, da 
bi se odločili dramsko igro 
Učilnica pod orehi, ki je sicer 
zelo dobro izpadla, igrati v njej, 
mi postane slabo. Upam si trditi, 
da je dvorana ravno pravšnja za 
Ponikvo. Če bo dogodek prvič 
zelo dobro obiskan in bo nekaj 
obiskovalcev ostalo pred vrati, se 
ta še enkrat ali dvakrat ponovi. 
Velik krivec, ki spremlja nekatere 
redke dogodke v dvorani, 
je žal famozna »ponkovška 
neenotnost«. Ko je dogodek 
najavljen, se mi zdi, da se najprej 
pogleda, kdo stoji za njim. Opazil 
sem, da se potem zgodi bojkot 
še tistih nekaj dogodkov s strani 
lokalne oblasti. Tega si ne bi 
smeli privoščiti. Na dogajanju se 
je nekaj že začelo spreminjati, v 
zadnjem mesecu je bila dvorana 
večkrat zasedena. Želim si, da 
bi se kultura počasi vrnila na 
Ponikvo, saj na žalost postaja kot 
mesto Goga, v katerem vsi čakajo 
na dogodek.

S pogledom, zazrtim naprej
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Ukradfi so nam državo! 
Vrnimo jo nazaj (judem!

Iskreno čestitamo
ob dnevu samostojnosti in enotnosti.

ŽeCimo vam veseC kožic ter sreče, 
zdravja, notranjega miru in izpofni 
osebnih že(ja v Cetu 2013.

Svetniška skigjina LDS v občinskem 
občine Šentjur: Jože Artnak, mag. Sebastajan 
JakCič in Primož Lavbič ter čCanice in čCani 
izvršnega in občinskega odbora.

Občinski odbor Šentjur

Es
S.

Slovenska ljudska stranka

Zavrtelo seje 21 plesnih parov.

V konec leta s plesom
Ples

Ker Big band Šentjur izvaja 
tudi plesno glasbo, je zasedba 
že večkrat sodelovala na plesih, 
od leta 2009 pa pripravlja plesne 
večere v Šentjurju. Po njihovih 
ritmih se je 8. decembra vrtelo 21 
plesnih parov. Pred mikrofonom 
se je zvrstilo kar nekaj članov 
Big banda, nekaj skladb pa je 
odpela gostja Nikolina Novak. 
Organizatorji plesnega večera 
so poskrbeli, da je bila v ceni 
tudi večerja, ki jo je pripravilo 
Gostišče Bohorč.

Predsednik društva Matic 
Plemenitaš, ki je v letošnjem 
letu na predsedniškem mestu 
zamenjal Matejo Rajh Jager, 
je bil z udeležbo in izvedbo 
plesnega večera zadovoljen. 
»Plesni večer je v celoti uspel in 
tudi bigbandovci smo ob tem, da 
se je plesalo od prve do zadnje 
pesmi, resnično uživali,« je 
povedal Plemenitaš.

Bigbandovci so igrali do jutranjih ur.

Big band Šentjur. Že

četrto leto je pripravil 

tradicionalni ples v 

Kulturnem domu 

Šentjur.
Piše: Jure Godler

Big band Šentjur deluje od leta 
2007, ko je skupinica glasbenikov 
ustanovila svoje Kulturno društvo 
Big band Šentjur. Umetniški 
vodja zasedbe je Boštjan 
Jager. Vsako leto pripravljajo 
poletne koncerte v Šentjurju, 
vedno z drugimi glasbenimi 
gosti. Prav tako sodelujejo na 
številnih prireditvah v Šentjurju 
in po Sloveniji, udeležujejo 
pa se tudi državnih srečanj in 
festivalov big bandov, kot je 
Srečanje amaterskih big bandov 
Slovenije in festival Marezijazz v 
Marezigah.
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Glede na gospodarsko
w

situacijo Šentjur ni oaza

te*

Mag. Marko Diaci.
Zupan občine Šentjur 
kljub gospodarski krizi 
optimistično zre naprej.
Pogovarjal seje: Jure Godler

C. župan, za vami je zelo 
uspešno leto, v katerem se 
je končalo kar nekaj velikih 
investicij ...

Z letošnjim letom smo lahko 
glede investicijskega cikla v teh 
težkih okoliščinah zelo zadovoljni. 
Tako smo zaključili izgradnjo 
vrtca v Hruševcu in OŠ Planina 
pri Sevnici. Komunalno smo 
uredili Industrijsko cono Šentjur 
- jug 2. Gre za milijonske projekte. 
Očistili smo deset največjih 
evidentiranih črnih odlagališč 
odpadkov, prenovili velik del javne 
razsvetljave, sanirali kopico plazov 
še iz prejšnjih let. Modernizirali 
smo kar nekaj lokalnih cest, na 
nekaterih odsekih, na primer na 
cestah Pešnica-Podgrad, Orehova 
vas-Dolga Gora in cesta v Hruševec, 
pa so zaključena dela v prvih 
fazah, tako da se bodo nadaljevala 
v prihodnjem letu. Treba je 
omeniti še dolg seznam investicij 
v vodovodno in kanalizacijsko 
omrežje ter druge cestne 
odseke, ki smo jih modernizirali 
v sodelovanju s posameznimi 
krajevnimi skupnostmi in s samimi 
krajani. Končali smo obsežno 
urejanje vaškega jedra na Ponikvi 
ter Športnega parka Šentjur, uredili 
Parkirišče v krožišču pri Ul. Miloša 
Zidanška ter na Kamni plaži pri 
Slivniškem jezeru. Poleg tega smo 
seveda opravljali in financirali vse 
ostale tekoče obveznosti in naloge, 
ki jih od nas zahteva zakonodaja 
in vežejo ogromna proračunska 
sredstva in so na nek način kar 
samoumevna.

Pred kratkim ste imeli ses
tanek z ministrom Zvonetom 
Černačem. Kako kaže našemu 
projektu stoletja - navezoval
ni cesti Dramlje-Šentjur- 
Črnolica?

Navezovalna cesta, za katero 
smo občinski podrobni prostorski 
načrt sprejeli v lanskem letu in 
jo s tem umestili v prostor, je

sedaj sestavni del načrta razvojnih 
programov, kar predstavlja velik 
korak naprej. Predvideno je, da se 
bo investicija financirala v naslednji 
finančni perspektivi iz evropskih 
sredstev, saj je projektantska 
vrednost preko 32 milijonov evrov. 
Ministra Černača smo seznanili 
s stanjem vseh državnih cest 
v občini. Investicije v državno 
infrastrukturo v prihodnosti se 
bodo nadaljevale z dinamiko, s 
katero najbrž nihče ne bo mogel 
biti zadovoljen, saj je odvisna 
od finančnih zmožnosti države. 
Smo pa opozorili na glavne 
kritične točke pri nas; na odseke 
cest Dole-Ponikva, Črnolica- 
Gorica, da imamo pripravljeno 
projektno dokumentacijo za 
cesto skozi mesto Šentjur, 
pločnik Bezovje in seveda za 
kritično točko Loka-Ledinščica. 
V tem času so se začela izvajati 
dela na cesti Planina-Sevnica v 
dolžini 400 metrov.

Kar precej Šentjurčanov moti 
slabo vzdrževana državna 
vpadnica Sele-Šentjur, ki 
je že precej uničena. Ima 
občina kakšen vzvod, da bi 
pospešila preplastitev te 
ceste?

Gre za državno cesto, kar 
pomeni, da je zanjo pristojna 
Direkcija za ceste RS. Ministru 
in predstavnikom DRSC smo 
predstavili tudi ta problematičen 
odsek. Del ceste od trgovine 
KEA proti nogometnemu igrišču 
se je v letošnjem letu financiral 
iz sredstev za vzdrževanje 
državnih cest in trudimo se, 
da bi v prihodnjem letu to 
nadaljevali. Treba je poudariti, 
da občina vzvodov, da bi se 
lotila preplastitev državnih 
cest, nima, saj bi zaradi take 
investicije trpele tiste ceste, za 
katere smo sicer odgovorni. 
Mi bomo seveda na tem delali 
še naprej. Projekt, ki ste ga 
izpostavili, pa je, kar zadeva 
ureditev v centru, povezan tudi 
z ostalimi vzporednimi projekti; 
pri nogometnem igrišču sta 
predvidena širitev in tretji pas, 
podobna situacija je pri gostilni 
Bohorč. Vse to pomeni precej 
velik finančni zalogaj, ki pa ga 
bomo v prihodnjih letih realizirali.

Župan Šentjurja ste že drugo 
leto - polovico mandata. Ste 
zadovoljni s postorjenim v 
občini?

Oceni, da je to obdobje najtežje 
po osamosvojitvi, lahko mirno 
pritrdimo. Glede na dane razmere 
trdim, da zadeve »peljemo« 
optimalno. Dobro črpamo razpisana 
sredstva države oz. evropska 
sredstva. Dejstvo je, da smo se 
znašli v težkem položaju tudi zaradi 
relativne obremenjenosti občine z 
obveznostmi za nazaj. V novembru 
2010 je imela občina 4,6 milijona 
kratkoročnih dolgov in 4 milijone 
dolgoročnih, vendar smo se kljub 
temu z občinskim svetom odločili 
za pot investiranja, servisiranja 
obveznosti za nazaj in optimalne 
podpore tekočim dejavnostim. 
Verjamem, da bomo podobno 
strategijo ubrali tudi za naprej.

Dejstvo je, da je bilo v letu 2010 
stanje v tej državi popolnoma 
drugačno. Takrat so bile aktualne 
gospodarske napovedi o več kot 
2,5-odstotni gospodarski rasti v 
letih 2011 in 2012. Zgodilo pa 
se je ravno obratno in tudi za 
naslednji dve leti so napovedi 
negativne. Gospodarska aktivnost 
se krči, s tem pa tudi prilivi v 
državni proračun, kar pomeni 
manjši dotok sredstev v občinski 
proračun. Če pogledamo določila, ki 
jih predvideva Zakon o financiranju 
občin, lahko ugotovimo, da bomo 
v teh štirih letih samo v naši občini 
prejeli cca. 6 milijonov evrov manj, 
kot bi po zakonu morali, kar je zelo 
veliko denarja. Moramo se zavedati, 
da brez uspešnega gospodarstva 
ni prilivov v državni in občinske

proračune. Gospodarstvo poganjata 
investiranje in potrošnja.

Kaj pa investicije v Zgornjem 
trgu v Šentjurju?

Z nekaterimi projekti želimo v 
obdobju 2013 in 2014 kandidirati 
za evropska sredstva. Med njimi 
je druga faza urejanja Zgornjega 
trga, v kateri želimo obnoviti 
objekt Ipavčeva 30. S celovito 
obnovo starega trškega jedra mesta 
Šentjur bomo poskušali zagotoviti 
ustrezno kulturno in turistično 
infrastrukturo, s tem pa boljše 
pogoje za nadaljni razvoj kulturnih, 
turističnih in drugih dejavnosti. V 
tem sklopu se lahko pogovarjamo 
tudi o določenih spremembah 
na področju infrastrukture, ki je 
namenjena glasbeni šoli. Seveda 
pa je o tem prezgodaj govoriti, saj 
je najprej treba projekt speljati in 
uspešno pridobiti sredstva.

Boleča rana večine kulturnikov 
je tudi šentjurski kulturni dom? 
Spominjam se vaše predvolilne 
obljube leta 2010, da bomo 
leta 2014 predstave gledali že v 
novem kulturnem centru. Se v 
tej smeri že kaj premika?

Najprej naj povem, daje program, 
ki smo ga predstavili, predvideval, 
da projekt izpeljemo v dveh 
mandatih. Težava je v tem, da je 
lastnik dela nepremičnin, kjer 
se nahaja Kulturni dom Šentjur, 
Ministrstvo za pravosodje in javno 
upravo. Z ministrstvom smo se 
v teh dveh letih o tej zadevi kar 
nekajkrat pogovarjali. Strinjali so 
se s preselitvijo sodišča, vendar 
izključno na občinske stroške.
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Realna možnost je bila, da bi se 
sodišče preselilo v prostore podjetja 
Alpos, vendar so nas v dogovarjanju 
prehiteli insolvenčni postopki tega 
podjetja. No, naj omenim, da je 
v preteklosti že bila v igri tudi 
kombinacija z zamenjavo zemljišč 
med občino in Alposom, vendar 
ta zadeva žal ni bila realizirana. 
Tudi če odmislimo vse probleme, 
bi preselitev sodišča in odkup 
prostorov sodišča stala krepko čez 
milijon evrov, tega stroška pa si 
nikakor ne moremo privoščiti. Iskali 
smo tudi druge rešitve in lokacije, 
vendar so vse finančno neizvedljive.

Objekt kulturnega doma 
je vsekakor potreben temeljite 
prenove, zato je ob upoštevanju 
finančnih zmožnosti in lastništva 
objekta edina možnost prenova 
v več fazah. Prizadevam si, da bi 
kulturni center ali kakorkoli ga 
že imenujemo dobil svoje mesto v 
regionalnem razvojnem programu 
kot infrastruktura regionalnega 
pomena, kar bi pomenilo tudi večjo 
možnost financiranja. Ne glede na 
vse težavne okoliščine nikakor ne 
smemo obstati.

Kaj nam bo prineslo leto 2013?
Gospodarska aktivnost se 

nedvomno krči. Tudi gospodarske 
napovedi posameznih institucij 
so zaznale negativen trend, kar 
pomeni, da se bomo soočali s 
težavami. Glede povprečnine sem 
že omenil, da je manjša cca. za 100 
evrov na glavo prebivalca glede 
na ZFO. Če to množite s številom 
prebivalcev (in v občini nas je 
19.500) je manko sredstev boleče 
evidenten vsakomur. To velja za vse 
občine po Sloveniji. Moje osebno 
mnenje je, da smo se s težavami 
soočali tudi v preteklih desetletjih. 
Spominjam se obdobja okrog leta 
1990, ko so bile razmere podobne, 
vendar smo krizo nekako prebrodili. 
Verjamem, da bomo tudi to. Kar 
zadeva investicije v občini Šentjur, 
imamo pripravljenih kar nekaj 
projektov, tako da investicijska 
aktivnost ne bo zastala. Tudi na 
področju financiranja dejavnosti 
bomo poskušali poiskati optimalne 
rešitve, se bomo pa morali vsi 
skupaj uokviriti v dane zmožnosti, 
kljub temu da bi vsi želeli več. Še 
enkrat apeliram na razum, kajti 
čudežev ne moremo pričakovati. 
Delovati moramo razumno, strpno 
in predvsem složno, saj se bo le tako 
dalo v tej težki situaciji kaj postoriti.

Kaj se bo izcimilo iz protestov 
proti lokalni oblasti? Bomo 
dočakali nove volitve, nov volilni 
sistem?

Protesti so predvsem odraz 
zaostrenih razmer, saj je dejstvo, da 
nam kupna moč in s tem življenjski 
standard padata. Usmerjeni so 
proti celotni politiki, ki ni bila 
sposobna pravočasno odgovoriti 
na posamezne deviacije, ki so se 
pojavile. Zato ne gre vsega metati 
v isti koš.

Ali bo prišlo do predčasnih 
volitev na državni ravni, ne morem 
napovedovati. Verjamem pa, da je 
potrebno vse sile strniti v iskanje 
pametnih rešitev na vseh področjih. 
Spremembe volilnega sistema, 
bodisi na državni, bodisi na lokalni 
ravni, same po sebi ne bodo rešile 
ničesar.

Se bomo morali po tisti novo
letni občutek, ko se pelješ po 
okrašenem mestu, ponovno 
peljati v sosednje kraje? Zakaj?

Menim, da bodo tudi v sosednjih 
krajih počasi razvili podoben sistem 
razmišljanja, kot smo ga v občini 
Šentjur že pred dvema letoma, 
ko smo se odločili za skromnejšo 
okrasitev. Hkrati pa mislim, da 
ljudem več pomeni silvestrovanje, 
ki ga bomo letos ponovno izvedli, 
medtem ko v preteklih letih to ni 
bila praksa. To sicer predstavlja 
strošek, vendar verjamem, da 
moramo v teh časih delati predvsem 
na sodelovanju in združevanju 
ljudi. Da se povezujemo, se 
poslušamo in predvsem slišimo. 
In ta način je eden izmed tistih, 
ki ljudi verjetno povezuje bolj kot 
načičkano osvetljene in okrašene 
posamezne ulice. Vsak ima svojo 
individualno pravico, da si okrasi 
svoj del življenjskega prostora, 
a hkrati moramo paziti tudi na 
svetlobno onesnaženje, ki je v vsej 
državi še vedno preveliko.

Kakšna je vaša božična poslan
ica bralcem Šentjurskih novic?

Vsem občankam in občanom 
Šentjurja in pa tudi vsem 
državljankam in državljanom želim 
srečne in blagoslovljene božične 
praznike ter veselo novo leto. Kljub 
časom, ki jih preživljamo, moramo 
iskati upanje, sožitje. Kriza nas ne 
sme razdvajati, ampak nas mora 
povezovati. S skupnimi močmi 
in strnjenimi vrstami jo lahko 
prebrodimo. Seveda pa posamezne 
individualne deviacije ne sodijo v 
današnji čas, v noben čas, in se jih 
moramo poskušati maksimalno 
izogibati. Če bomo razumni, če 
bomo strpni, bomo prebrodili 
to težko obdobje, ki nam mora 
predstavljati tudi izziv za boljše 
delovanje v prihodnosti.

Za božič nam je mar!
Naredimo skupaj lep božič otrokom v vseh družinah. 

Na Radiu Rogla čakajo praznični paketi 
za božični nasmeh več.

Komu naj jih predamo?
V zahvalo ali preprosto zato, 

ker ta družina ta božič darilni paket 
najbolj potrebuje.

Naslove družin, ki naj jih obdarimo, 
napišite na www.radiorogla.si.

Božično obdarovanje so omogočili naši pokrovitelji: 
Generalni pokrovitelj:

G SATLER
■T Ufi®

Pokrovitelji:

Harvey
Norman < ( Mi l. C dffi

-J
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Odmaknjeni, a nikakor zapostavljeni
KS Prevorje. Pogovarjali 

smo se s predsednikom 

sveta KS Prevorje.
Piše: Zoran Borovšak

Na kratko nam predstavite KS 
Prevorje.

Leži v jugovzhodnem delu občine 
Šentjur, v južnem delu pa meji na 
občino Kozje. Trenutno štejemo 
okrog 750 prebivalcev. Območje 
KS pokriva 6 vaških skupnosti. 
Te so Lopaca, kot jedro krajevne 
skupnosti, Krivica, Straška Gorca, 
Žegar, Dobje pri Lesičnem in 
Košnica. Smo tretja najmanjša 
krajevna skupnost po velikosti in 
lahko rečem tudi po proračunu. Naš 
proračun znaša približno 35.000 EUR 
sredstev iz občinske blagajne, okrog 
5.000 EUR pa letno zagotovimo 
še sami. V naši krajevni skupnosti 
imamo Podružnično osnovno šolo 
Prevorje, enoto vrtca, župnišče, 
pošto, trgovino, dva gostinska 
lokala ter mnogo podjetnikov z 
različnimi dejavnostmi. Aktivna so 
tudi društva.

Katere pretekle investicije bi 
izpostavili?

Od nastopa mandata smo 
ugotovili, da v naši KS primanjkuje 
projektov, zato smo se na začetku 
usmerili v pridobitev različnih 
projektnih dokumentacij. Kot 
najpomembnejšega smo določili 
večnamenski objekt, za katerega je 
bilo v letošnjem novembru izdano 
tudi gradbeno dovoljenje. V njem 
bodo prostori za gasilce, ostala 
društva in lokalno samoupravo. 
Pridobili smo tudi projektno 
dokumentacijo za stalno etnološko 
zbirko v kletnih prostorih POŠ 
Prevorje. Aktivnosti tečejo tudi v 
prestavitvi in ureditvi ceste do POŠ 
ter ureditvi že obstoječe pešpoti. 
Skupno smo pridobili projektno 
dokumentacijo za investicije v višini 
okrog milijona evrov. V letu 2011 
smo izvedli modernizacijo javne

Astronomski
observatorij
V prostorih POŠ Prevorje 
deluje astronomski 
observatorij. Z njim upravlja 
Astronomsko društvo Kosci 
iz Šentjura. Observatorij 
je ob predhodni najavi na 
ogled za najavljene skupine. 
Več informacij najdete na 
spletni strani www.kosci.si.

poti Straška Gorca-Dol v dolžini 
enega kilometra. Investicija se je 
financirala iz občinskega razpisa 
in soudeležbe krajanov. V obsegu 
sredstev, s katerimi razpolagamo, 
smo prav tako asfaltirali 
nekategorizirane ceste v skupni 
dolžini 400 metrov, istočasno pa 
smo v Vaški skupnosti Žegar uredili 
avtobusno nadstrešnico. Trudimo 
se tudi s pomočjo pri ureditvi 
zemljišč za javne poti in lokalne 
ceste. Veliko teh cest še vedno ni 
odmerjenih in potekajo po zasebnih 
zemljiščih.

Katere investicije načrtujete v 
bližnji prihodnosti?

Naši načrti so odvisni od 
občinskega proračuna za leti 2013 
in 2014, ki bo sprejet v prihodnjih 
mesecih. Nekatere investicije 
imamo že začrtane. Prioritetna 
je izgradnja večnamenskega 
objekta z zunanjo ureditvijo in 
ureditvijo infrastrukture centra 
Preverja, ureditev prostorov za 
etnološko zbirko, prestavitev 
lokalne ceste vzporedno z izgradnjo 
večnamenskega objekta in ureditev 
ceste do šole. Prav tako se imamo 
v planu ponovno prijaviti na razpis 
za ureditev pešpoti. Dodal bi še 
ureditev avtobusnega postajališča 
v Spodnji Košnici v letu 2013 ter 
ureditev AP v Prevorski vasi. Čaka 
nas še modernizacija javne poti 
proti Košnici ter ureditev nekaterih 
nekategoriziranih cest, s katerimi 
se bomo prijavili na občinski razpis. 
Kljub temu da urejanje državnih cest 
ni v naši pristojnosti, načrtujemo, 
vsaj skozi vas Dobje pri Lesičnem, 
ureditev ceste. V občinskem planu 
za prihodnje leto je modernizacija 
ceste Spodnji Žegar-Hrastje.

Samo ime Prevorje pomeni, 
da je na vašem območju veliko 
prevalov. S to geografsko 
značilnostjo so pogostokrat 
povezani tudi plazovi. Kako se 
spopadate z njimi in kolikšen 
del proračuna letno porabite za 
sanacije?

Re je, da je naše območje 
izpostavljeno plazovom. Plazove, 
ki se pojavijo v bližini občinskih 
cest ter bivalnih in gospodarskih 
poslopij, evidentiramo, občina 
pa nato opravi nadaljne raziskave 
in sanacijo, sredstva pa ne gredo 
iz našega proračuna. Na cestah 
moramo zagotoviti zavarovanje in 
prevoznost javnih cest v gramozni 
obliki, da se ta del ceste lahko 
uporablja. V zadnjem času, ko so 
zaradi elementarnih dogodkov 
plazovi in odnešen gramoz iz cest

Predsednik sveta KS Damjan 
Maček.

vedno pogostejši, bi bilo smotrno 
v proračunu občine predvideti več 
sredstev za te zadeve. V zvezi z 
dogodki iz leta 2010 je občina na 
obočju naše KS sanirala tri plazove.

V nekaterih KS se v odmaknjenih 
delih pojavlja problematika 
oskrbe z vodo. Se tudi vi 
srečujete s to težavo?

Z oskrbo z vodo načeloma 
nimamo težav, razen v izjemno 
sušnih obdobjih. V preteklosti je 
bil zgrajen nov vodovod iz Hrastja, 
za podporo pa je še vedno ostal 
star vodovod, ki se po potrebi 
kombinira z novim. Glede tega 
je bilo v preteklosti izrečenih že 
veliko hudih besed, ko so ob odprtju 
nazdravili novem vodovodu iz 
Hrastja, uporabljali pa so še vedno 
starega. Nekatera gospodinjstva v 
Vaški skupnosti Dobje pri Lesičnem 
imajo sicer še vedno svoja vodna 
zajetja.

Na območju vaše KS deluje 
več društev. Kako sodelujete s 
posameznimi?

V naši KS je sedem društev. To 
so PGD, kulturno društvo, športno 
društvo, planinsko društvo, društvo 
konjenikov, Strelsko društvo Bohor 
in Športno društvo Simple Žegar. 
Skušamo jim pomagati in jih 
spodbujati k razvoju in izvajanju 
aktivnosti. Vse je seveda odvisno od 
sredstev, ki jih imamo na razpolago. 
Društvom že nekaj let namenimo 
okrog 1700 . Lani smo sprejeli merila 
za sofinanciranje društev. S tem 
poskusimo čimbolj realno razdeliti 
sredstva.

Vaša KS je tesno povezana z 
razbojnikom Guzajem. Turistična 
ponudba v zvezi z njim se že

razvija, kaj pa načrtujete glede 
tega v prihodnje?

Urejen je spletni portal www. 
guzaj.si, ki je bil sofinanciran iz 
projekta Leader. Pri financiranju 
projekta sta sodelovali Občina 
Šentjur in krajevna skupnost, vodilni 
partner pa je bil SAMA Navitas. Na 
štirijezičnem portalu sta združeni 
kulturna dediščina in turistična 
ponudba. Na taborih potekajo 
delavnice o razbojniku Guzaju, 
kulturno društvo pa izvaja igro o 
Guzaju, in sicer na območju naše in 
sosednjih občin. V prostorih POŠ je 
načrtovana ureditev zbirke, za katero 
material se že intenzivno zbira.

V eni izmed krajevnih skupnosti 
so izpostavili, da je vaša šola za 
vaše potrebe prevelika. Kako bi 
vi komentirali to izjavo?

To je lahko rečem nepremišljeno. 
Šola je bila zgrajena leta 2000 in 
ustreza takratnim normativom. Ima 
prostore za izvajanje petletke, od leta 
2008 ima v njej prostore tudi enota 
vrtca. Tu so še prostori, ki morajo 
biti za izvedbo zgoraj navedenih 
dejavnosti, kot so kuhinja, jedilnica, 
sanitarije, telovadnica in knjižnica.
V objektu je prostor observatorija, 
večnamenski prostor pa uporabljamo 
tudi za potrebe lokalne skupnosti.
V kletnih prostorih se predvideva še 
prostor za stalno etnološko zbirko. 
Če to seštejemo, prostora ni preveč.

V celotni občini je zadnje čase 
izjemno aktualno vprašanje 
zimske službe. Kako se v vaši KS 
spopadate s snegom na cestah?

Vsako leto sprejmemo program 
zimske službe v skladu z veljavno 
zakonodajo za nekategorizirane 
ceste, za katere smo zadolženi. Teh 
imamo okrog 18 kilometrov. Imamo 
izvajalce, ki izvajajo pluženje. 
Dobavo soli za potrebe posipavanja 
zagotovimo mi. Vse pa je v okvirih 
sredstev, ki so na razpolago. Na 
javnih poteh zimsko službo izvajajo 
izvajalci, ki jih izbere Občina Šentjur, 
za kar nosit tudi strošek.

Bi sami dodali kaj, kar nisem 
zajel v vprašanjih?

Dodal bi, da naj bodo ljudje v času 
krize strpni in vzdržni, kar krajani 
na našem območju so. Krajevna 
skupnost bo pomagala v okviru 
svojih sredstev oziroma krajane 
napotila na pristojne istitucije. 
Vsem želim vesele in mirne božične 
praznike ter zdravo in strpno novo 
leto 2013.
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Za poslovni uspeh potreluješ
Jajca. To modrost 
smo delili z obiskovalci 
Miklavževega poslovnega 
zajtrka.
Naj osebnost leta 2012.
Bralci Šentjurskih novic 
so za naj osebnost izbrali 
Marijo Plemenitaš iz Dobja.
Piše: Jure Godler

Šentjurske novice so letos prvič 
poiskale osebnost, ki je po mnenju 
bralcev naredila največ v Šentjurju 
in Dobju. Med desetimi kandidati, 
ki smo jih nominirali, so se znašli 
Tanja Gobec, Jelka Godec, Alojz 
Kačičnik, Jani Kukovič, Roman 
Moškotevc, Dušan Polenšek, Marija 
Plemenitaš, Henrik Plank, Iztok Špan 
in Lara Žmaher. Bralci so lahko s 
pomočjo glasovnic, objavljenih v 
oktobrski in novembrski številki 
Šentjurskih novic, med njimi izbrali 
»Osebnost 2012«. Kot je povedal 
odgovorni urednik Šentjurskih novic 
Jure Godler, so vsi nominirani že 
zmagovalci, saj je vsak posamezni 
med njimi naredil presežek, ki so si 
ga občani občin Šentjur in Dobje v 
tem letu zapomnili.

Največ glasov bralcev je prejela
dobjanska pesnica in pisateljica Jajca pa niso bila navadna. V 5jajc soorganizatorji
Marija Plemenitaš, ki je v letu skrili 5 zlatih prstanov, ki so jih s pomočjo solne Jajca, ki so jih gostje prejeli, so morali zamenjati —3aj Je miu:>i uapcnc. iuu,
2012 izdala kar dve knjigi - Legenda kisline in apnenca spravili pod lupino. sodelovanju. Seveda je bilo treba jajca še ocvreti.
o nastanku Dobja in Zgodbe s 
Handila. Po izboru uredništva 
Šentjurskih novic je urednik podelil 
tudi priznanje za življenjsko delo, 
ki ga je prejel Janez Šmid, dr. med, 
zdravnik, kulturnik in zbiratelj 
etnografskega blaga. Šmid je poleg 
naštetega še častni občan obeh 
občin.

Vsi nominiranci za akcijo Šentjurskih novic in Radia Rogla.

Poleg ekipe Radia Rogla in Šentjurskih novic je za odlično počutje poskrbela tudi ekipa Hotela 
Žonta in vodja hotela Mihaela Bajo Pikelj.

Povabljeni so bili predstavniki lokalnih oblasti, poslovni 
partnerji, predstavniki javnih zavodov in drugi.

Izžrebanci
Med vsemi prispelimi 
glasovnicami za Naj oseb
nost leta 2012 smo izžrebali 
3 nagrajence, ki bodo 
prihodnje leto prejemali naš 
časopis brezplačno. Nagra
jenci so: Reneja Centrih iz 
Dobja, Marinka Kukovič s 
Ponikve in Jožica Zalokar s 
Prevorja. Vsem nagrajencem 
čestitamo in jim želimo 
obilo užitkov ob branju 
našega časopisa!

Naj osebnost leta 2012 je po 
izboru bralcev Šentjurskih 
novic postala dobjanska 
pesnica in pisateljica Marija 
Plemenitaš.

Po izboru uredništva 
Šentjurskih novic so podelili 
tudi nagrado za življenjsko 
delo Janezu Šmidu, dr. med., 
zdravniku, kulturniku in 
zbiratelju etnografskega blaga.

Razglasitev »Osebnosti leta 2012« se je 
odvijala na Miklavževem poslovnem zajtrku 
Šentjurskih novic in Radia Rogla.

Sestavni del Miklavževega poslovnega zajtrka 
je bil tudi zajtrk.

jutra sta razkrila 
skrivnost poslovnega uspeha: »Za poslovni 
uspeh potrebujete ščepec soli - ki jo zbrani 
tako imate že v glavi - ter JAJCA!« Pokazala 
sta tudi kokoš, ki nese prava zlata jajca.

Med gosti sta bila tudi župan mag. Marko Diaci 
in predsednik MSŠ Jože Štiglic.

Pred odhodom je Miklavž 
vsakega obdaril.

Podjetnikom se je že mudilo 
nazaj na delo.

Brez obveznega slikanja in 
pogovora z enim od treh 
dobrih mož ni šlo.
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Miklavž s torto na Soc-Eku
Presenečenje. Miklavž, 
kolektiv Šentjurskih novic 
in vodja Hotela Zonta so 
obiskali varovance.
Piše: Zoran Borovšak

Po Miklavževem zajtrku se je 
ekipa Šentjurskih novic in Hotela 
Žonta odpravila do zavoda Soc- 
Eko. Kolektivu Šentjurskih novic 
v zasedbi Jureta Godlerja, Nike 
Zorič in Zorana Borovšaka sta se 
pridružila še vodja hotela Žonta 
v Šentjurju Mihaela Bajo Pikelj 
in seveda Miklavž. Varovancem 
je medijska hiša Novice podarila 
okusno torto, ki so jo pripravili v 
hotelu Žonta.

Sprva so bili ob našem prihodu 
presenečeni in rahlo zadržani in 
tudi malo prestrašeni, kasneje 
pa izjemno navdušeni. Veselo so 
nam razložili, kaj počnejo in nam 
razkazali prostore delavnice.

Direktor zavoda Anton 
Slatinšek se nam je lepo zahvalil, 
da smo v srca varovancev vtisnili 
praznično veselje in zadovoljstvo. 
Ker nas niso napovedali, so bili 
izjemno presenečeni. Nikakor 
niso pričakovali, da bomo prišli 
v tako široki zasedbi. Varovanci 
so sicer stari med 20 in 50 let. V 
zavodu jih je 20, prihajajo pa s 
širšega celjskega območja.

Torta, ki čaka, dajo razrežemo.

dejstva riov,če

Kaj je zavo Soc-Eko
Zavod Soc-Eko - Socialna 
ekonomija, razvoj in 
raziskave, je bil ustanov
ljen leta 2006. Takrat so 
začeli z usposabljanjem 
brezposelnih oseb. V letu 
2007 so se preselili na 
sedanjo lokacijo, kjer so 
začeli s programom socialne 
vključenosti. Zaposlujejo 
nezaposljive, program pa je 
podprt s strani ministrstva 
za delo, družino in socialne 
zadeve.

Presenečenje varovancev, ko jih je obiskal Miklavž.

j
k
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Miklavž seje z vsakim posebej tudi rokoval. Torto smo z užitkom pojedli.

Najbolj pridne je celo posvetil.

Na koncu je vsem razdelil okusno torto.

Naš obisk je sovpadal z 
rojstnim dnevom ene izmed 
varovank.
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Sejem brez pretirane gneče

Razstavljale! na Miklavževem sejmu so med drugim pokazali 
inovativne izdelki domače in umetne obrti.

Zadnje dejanje 
Slomškovega leta.

dejstva novice

Miklavžev sejem.
Prva decembrska sobota 
v Šentjurju je bila na 
ploščadi pred cerkvijo sv. 
Jurija v Zgornjem trgu 
že četrto leto zapored 
obarvana praznično.
Piše: Jasna Romih

V okviru sklopa Tega veselega 
dneva kulture je Turistično- 
informacijski center (TIC) 
Šentjur organiziral Miklavžev 
sejem. Obiskovalci, med katerimi 
je bilo večina občanov, so se 
lahko sprehodili med praznično 
okrašenimi stojnicami z 
razstavljenimi kreativnimi in 
inovativnimi izdelki domače 
in umetne obrti. Na ta način 
so lahko kupili izdelke za 
prihajajoče praznične dni 
in darila za obdarovanje ob 
Miklavžu. Med njimi jih je bilo 
veliko tradicionalnih, dosti je pa 
bilo tudi izdelkov, ki so nastali 
izpod mladih rok.

Pestra ponudba
Pestra ponudba je zajemala 

pletene in tkane izdelke, ročno 
izdelan nakit, šopke iz suhega 
cvetja, novoletne okraske, 
voščilnice, unikatno keramiko in 
številne ostale izdelke, značilne 
za decembrski čas. Manjkalo

Zanimanje
Glavni namen sejma je 
oživitev Zgornjega trga, kar 
tudi uspeva, saj sejem priva
blja iz leto v leto več obisko
valcev in razstavljavcev. Teh 
je bilo letos več kot 40.

pa ni niti stojnic s kulinariko. 
Na njih so izstopali parklji, 
angelčki iz slanega testa, velike 
lizike v obliki božičnih palic, 
različni sadni kruhi ter medeni 
izdelki, ki so že prava značilnost 
zimskega časa - prav tako kot je 
kuhano vino, ob katerem so se 
lahko obiskovalci malo pogreli 
in pokramljali. Dogajanje so 
popestrili mladi harmonikarji. 
Breda Ratuznik iz Razvojne 
agencije Kozjansko ocenjuje, da 
bo morda v prihodnje razstavni 
prostor potrebno razširiti. Velik 
obisk bi lahko pripisali tudi 
vzporednemu kulturnemu 
dogajanju - odprtju vseh 
muzejskih zbirk v Šentjurju 
in otroški lutkovni predstavi 
Zimska pravljica.

Zimska pravljica
Zimska pravljica, ki je nastala 

po motivih zgodbe Trije snežaki 
avtorja Milana Pavlika, je novost 
Lutkovnega gledališča Fru Fru in 
se je odvijala v dvorani Razvojne 
agencije Kozjansko. Dvorana je 
bila polna otrok, lahko bi rekli, 
daje kar "pokala po šivih". Tu je 
tudi pravo čarobno decembrsko 
vzdušje po predstavi pričaral 
prihod moža, ki je v slovenskem 
ljudskem izročilu zelo priljubljen. 
Otroke je namreč razveselil 
Miklavž, in ne samo s svojim 
prihodom, ampak tudi z darili, 
saj je otroke po lutkovni predstavi 
tudi simbolično obdaril. Tako je 
Miklavžev sejem z vsem pestrim 
dogajanjem oživel staro trško 
jedro in nas popeljal v december, 
mesec praznikov, druženja, 
obdarovanj in veselja. Za pravo 
decembrsko vzdušje je morda 
manjkal le sneg, morda pa bodo 
ob letu osorej sejem krasile tudi 
padajoče snežinke.

EPK. Zaključna občinska 
prireditev Slomškovega 
leta 2012 je potekala 
v okviru Evropske 
prestolnice kulture - 
Maribor 2012.
Piše: Saša Rečnik

Ljudska univerza Šentjur 
je v petek, 23. novembra, 
organizirala že četrti Slomškov 
simpozij. Posvečen je bil 
150. obletnici smrti Antona 
Martina Slomška. Zbrani so 
svojo pozornost osredotočili 
predvsem razmisleku o Slomšku 
kot šolniku in pedagogu ter 
o njegovem vplivu na razvoj 
šolstva v Sloveniji.

Pomen zbornikov in 
simpozijev

Na simpoziju so spregovorili 
različni govorci, ki so tako ali 
drugače povezani z življenjem 
in delom Slomška. Najprej je 
zbrane nagovorila direktorica 
Ljudske univerze Šentjur Jelka 
Godec. Predsednik komisije 
za pripravo Slomškovega leta 
v občini mag. Alojz Kačičnik, 
župnik na Ponikvi, je na kratko 
povzel aktivnosti v preteklem 
letu. Župan Občine Šentjur 
mag. Marko Diaci je poudaril 
pomen blaženega Slomška za 
domači kraj in za Šentjur. Celjski 
škof Stanislav Lipovšek se 
je zahvalil Ljudski univerzi 
Šentjur za organizacijo tako 
pomembnega dogodka in 
ohranjanje Slomškove besede 
in misli.

Zbornik
Direktorica Ljudske univerze 
Šentjur Jelka Godec 
je predstavila Zbornik 
Slomškovih simpozijev 
2009-2012, ki je sestavljen 
iz referatov tistih, ki so 
sodelovali na vseh preteklih 
simpozijih. V zborniku so 
zbrani prispevki na najvišji 
ravni razprav o delu in 
življenju Antona Martina 
Slomška.
Izdajo zbornika je 
sofinancirala Občina 
Šentjur.

■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■e

Še vedno aktualni
Med razpravo so zbrani 

prisluhnili Slomškovim 
besedam, ki so še danes 
aktualne in vredne razmisleka, 
in glasbenim vložkom. Dr. 
Stane Granda je razmišljal 
o Slomšku in socialnem 
vprašanju, o njegovem odnosu 
do kmečkega vprašanja in o 
njegovem opravljenem delu 
na tem področju. Pater Silvo 
Šinkovec je spregovoril o 
Slomšku kot celostno razviti 
osebnosti. Dr. Ivan Štuhec je 
prispeval razmišljanje o vlogi 
vere v vzgoji in izobraževanju od 
Slomška do danes, profesorica 
Lidija Hamler pa o pomenu 
vzgoje za socialne kompetence. 
Referat Vzgoja za kreativno 
in kakovostno življenje je 
prispeval dr. Milan Zver, ki je 
izpostavil vpliv krize vrednot 
in pomanjkanja optimizma 
mladih na gospodarsko krizo 
zahodnega sveta.

Slomškov simpozij je bil posvečen 150. obletnici smrti Antona 
Martina Slomška.
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Naj v letu 2013 vse ovin^rosij i1 lj u "(jTuITu" tl j 1

vse, kar je bilo predaleč, naj postane dosegljivo^
mf* * , . ... ... , ’

vse, kar je bilo nemozno, naj postane možno,*
vse^cesar nismo imeli, pa naj ostane v duhu upanja,

‘vztrajnosti in poguma!; '

Vesele praznike in vse najboljše v prihajajočem letu!

Svet Krajevne skupnosti Dramlje

)

Peter Zmaher s.p.
Cesta Kozjanskega odreda 16,

3230 Šentjur

Telefon: 03/ 749 26 00 
GSM: 041 596 790

Zaigrala je tudi zasedba 16 kitar, ki jo je vodil Uroš Eferl.

Mladi glasbeniki navdušili
Glasbena šola. Učenci 
glasbene šole so pripravili 
koncert ob koncu leta.
Piše Zoran Borovšak

Kot vsako leto so tudi 
letos sredi decembra učenci 
in mentorji Glasbene šole 
skladateljev Ipavcev Šentjur 
pripravili velik božični koncert 
ob zaključku leta. Koncert sta 
odprla govora organizatorke 
koncerta profesorice Nataše 
Aškerc in ravnateljice glasbene 
šole Simone Zdolšek. Sam 
koncert je sestavljalo 17 točk 
desetih različnih zasedb - od 
najmlajših, glasbene pripravnice, 
ki so koncert pričeli, do pravih 
mojstrov iz višjih razredov 
glasbene šole.

Pri sami izvedbi je sodelovalo 
tudi 10 mentorjev. Točke je 
povezoval priznan slovenski 
pantonimik Boris Car, ki je 
nasmejal številno publiko in na 
koncu vsake povezovalne točke 
požel bučen aplavz, ki pa se

O Glasbeni šoli 
skladateljev Ipavcev 
Šentjur
Glasbena šola je bila 
ustanovljena oktobra 1968 
pod okriljem delavske 
univerze. Leta 1971 je prešla 
pod okrilje osnovne šole v 
Šentjurju, leto kasneje pa je 
pridobila prostore, v katerih 
deluje še danes. Januarja 
1976 je postala samostojen 
zavod. Potrebe po osnovnem 
glasbenem izobraževanju 
zadovoljuje na območju 
celotne občine.

seveda nikakor ni mogel kosati 
z aplavzi, ki so jih bili deležni 
učenci. Kulturni dom namreč 
že dolgo ni bil tako poln, kar 
je odraz kvalitetne prireditve iz 
prejšnjih let. Koncert je zaključil 
pihalni orkester glasbene 
šole s solistoma Izo Oblak 
na violončelu in Matjažem 
Vodiškom na bas klarinetu. Vsi 
obiskovalci so odhajali zadovoljni 
in z nasmehom na obrazu.

Pot glasbenika je pogosto 
polna muk

Profesorica Nataša Aškerc 
je poudarila, da pot napredka 
ni ne hitra ne lahka ter da 
napredek ni mogoč brez talenta 
in izjemno veliko moči in volje. 
Za tokratni koncert so učenci 
in učitelji vložili veliko svojega 
truda. Predno smo se podali 
na glasbeno popotovanje, nam 
je nekaj besed namenila tudi 
ravnateljica Simona Zdolšek. 
Pred koncertom je povedala, da 
ob koncu leta, ko se bliža čas, 
ko bomo utrgali še zadnji list na 
tem koledarju, delamo odrasli 
ljudje inventuro.

To sicer ni beseda, ki bi nas 
razveseljevala in nam vzbujala 
pozitivne občutke, ampak 
je potrebna. Tisto človeško 
inventuro, ki pomeni, da se 
umirimo, premislimo naša 
dejanja in naredimo načrte za 
vnaprej in najdemo pri tem 
sami sebe. Svoja občutenja, 
svoja čustva in sozvočja 
poiščimo za dialog z ljudmi, 
ki nas obdajajo. »Vendar ta 
večer pozabimo na skrbi in 
prisluhnimo glasbi naših otrok, 
ki je trenutno edino zdravilo, ki 
nam bo razpihalo malodušje,« 
je še dejala.
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Ljubezen tako ali drugače.

Costa večera sta bila Jože Mastnak Marjan in Gregor 
Bezenšek.

S pesmijo in aforizmi

Andreja Jezernik Perič 
in Nina Arlič. Mladi 
pisateljici sta v Knjižnici 
Šentjur predstavili svoji 
deli Pokaži mi ljubezen 
in Zbirka zgodb izpod 
Zurnizipa.
Piše: Saša Rečnik

Andreja Perič Jezernik je
doktorirala iz minimalizma v 
slovenski kratki prozi na Filozof
ski fakulteti v Ljubljani. Njena 
ljubezen do pisanja se je že 
udejanila v zbirki kratkih zgodb 
Življenje v košari (2006), stroko
vni monografiji Minimalizem in 
sodobna slovenska kratka proza 
(2011). Letos je predstavila prvi 
roman, ki mu je nadela naslov 
Pojasni mi ljubezen. Roman je 
sodobna prvoosebna pripoved o 
iskanju ljubezni. Pripovedujejo 
jo trije pripovedovalci (ženska 
in dva moška), ki so vpleteni v 
ljubezenski trikotnik. Avtorica je 
na literarnem večeru spregovorila 
o ustvarjanju romana, ki je od 
ideje do realizacije zgodba, dolga 
približno štiri leta.

Zgodbe kar tako
Avtorica Nina Arlič je pred

stavila svoj prvenec Zbirka zgodb 
izpod Zurnizipa ali pa kar tako, 
ki je bil izdan v samozaložbi in 
je »njen otrok«. Moderatorka 
Asta Vrečko jo je predstavila kot 
popotnico, palačinkopekinjo, pa
pirnato poganko, arheologinjo, 
filozofinjo in fotografinjo ter 
še vse vmes. V romanu, ki je 
zapisan v zgodbah, avtorica 
potuje po domišljijskem svetu 
v čevljih neutrudne junakinje 
Papirke, ki raziskuje preteklost v 
iskanju pozabljenih virov. Knjiga 
ima realno osnovo v resničnem 
življenju.

Avtorici sta tudi dobri prijatelji
ci in se po njunem mnenju dopol
njujeta. »Nina je bolj umetniška 
duša različnih področjih, sama 
pa sem bolj strokovno podkovana 
v jeziku in tako sva ena drugi 
najboljši kritik,« je razložila Perič 
Jezernikova, Arličeva pa se je 
namuznila, da je večkrat opom
njena na kakšno pomanjkljivost, 
denimo predolge stavke. Za glas
beno popestritev je poskrbela 
Mateja Gorjup z ljubezenskimi 
ljudskimi pesmimi.

Anini večeri. Kulturno 

društvo Prevorje nadaljuje 
z izvajanjem Aninih 
večerov v sezoni 2012/13.
Piše: Dragica Vračun Hercog

23. novembra se je v 
večnamenskem prostoru POŠ 
Prevorje odvil že drugi Anin 
večer. Gosta večera, Jože Mast
nak Marjan in Gregor Bezenšek, 
sta se z voditeljico Marijo Frece 
Perc pogovarjala o pesmih in 
aforizmih. V uvodnem delu sta 
predstavila sebe, svoje delovanje 
in najpomembnejše dosežke.

Gregor Bezenšek je med kraja
ni najbolj poznan kot dolgoletni 
veterinar. Vsi, ki so pred časom 
spremljali uspešno glasbeno 
zasedbo New Swing Quartet, 
pa vedo, da je Gregor ustanovni 
član kvarteta. Bezenška je kmalu 
zamenjal Oto Pestner. Jože Mast
nak Marjan se ljubiteljsko ukvar
ja s kulturo in je tudi predsednik 
Zveze kulturnih društev Šentjur.

Obiskovalcem je predstavil nekaj 
svojih literarnih del.

Gosta sta publiko navdušila 
s svojimi aforizmi, ki so bili 
obarvani z aktualno politično 
tematiko.

Glasbeni del je bil na 2. An
inem večeru namenjen članom 
Pihalnega orkestra Šentjur, ki so 
predstavili svojo bogato glasbeno 
pot, ki bo v letu 2014 štela že 80 
let delovanja.

Po uradnem delu so za pri
jetno druženje poskrbeli krajani 
Straške Gorce.

# aforizem flOVjCe

Nočemo druge republike, 
hočemo prvo! (jmm)

Z mladima pisateljicama seje pogovarjala Asta Vrečko.

Z v Št'H'
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Toplo ognjišče in imeh v 
očeh, iskreno želim vam v 

teh prazničnih žmeh, 
ha zbravja in srečnih 

trenutkov nešteto,v obilju 

nasulo bi vam novo leto.

\>sem občankam in 
občanom želim miren bel 

božič ter veliko zbravja in 
osebne sreče v novem letu.

Župan občine Dobje 
"prane Leskovšek
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Letni koncert
Folklornega društva Šentjur
Folklora. V soboto,
1.12., je v Kulturnem 
domu Šentjur Folklorno 
društvo Šentjur 
organiziralo letni koncert 
z naslovom Kaj nam bo 
prineslo leto.
Piše: Jasna Romih

Kot že pove naslov, je bil 
program tematsko zasnovan 
v smislu, kaj nam je prineslo 
leto, kaj nam bo še prineslo, 
posredno pa so želeli tudi 
folkloristi na prvi decembrski 
dan pričarati malo veselja in na 
ta način popestriti ta dan. Ob 
tem Eva Rožanc, predsednica 
Folklornega društva Šentjur, 
dodaja, da je na tokratnem 
koncertu, na katerem so sicer 
želeli pokazati novosti in kaj 
vse so v enem letu naredili, 
bil »večji poudarek predvsem 
na folklorah, plesalcih, godcih 
in medsebojnem druženju. 
Hkrati pa smo želeli predstaviti 
različne skupine, ki delujejo 
znotraj občine Šentjur.«

Costi iz okolice
V goste so zato povabili štiri 

folklorne skupine, in sicer 
otroke iz folklornega krožka 
OŠ Slivnica pri Celju, mladinsko 
folklorno skupino Lintvar, 
folklorno skupino Blagovna in 
folklorno skupino Jurij Vodovnik 
iz Skomarja nad Zrečami. Kljub 
temu, da repertoar Folklornega 
društva Šentjur pod strokovnim 
vodstvom Bogomirja Brložnika, 
obsega in pokriva plese različnih 
pokrajin Slovenije, med katerimi 
prednjači Kozjansko, so na 
letnem koncertu dali slednje 
na stran in prepustili kozjanske

dejstva novice

Abraham folklore
Drugo leto bodo šentjurski 
folkloristi obeležili 
petdesetletnico delovanja 
folklore v Šentjurju, katere 
začetki segajo vse v leto 
1963. K temu primerno 
lahko verjetno pričakujemo 
koncert v še večji 
razsežnosti.

Šentjurski folkloristi so 
pokazali kar nekaj zanimivih 
folklornih postavitev.

oziroma štajerske splete 
gostom ter nas presenetili z 
belokranjskimi in koroškimi 
plesi ter spletom plesov 
iz Prekmurja, natančneje 
Goričkega.

Sledila sta nastopa mladih 
folkloristov iz OŠ Slivnica pri 
Celju in folklorne skupine 
Lintvar, ki se je predstavila 
s spletom plesov in iger s 
Kozjanskega, gostje iz Zreč, 
Folklorna skupina Jurij 
Vodovnik Skomarje, pa so 
zaplesali splet pohorskih plesov.

Na štajerskih tleh smo ostali 
tudi s Folklorno skupino 
Blagovna, za konec pa nas 
je Folklorno društvo Šentjur 
odpeljalo še malo bolj proti 
severovzhodu, na levi breg 
Mure v Prekmurje. Tako se je 
prireditev končala z njihovim 
novim plesom, spletom 
iz Goričkega. Gledalci so 
lahko videli še nekaj plesov: 
belokranjsko seljančico, svatsko 
kolo, osemco, nojkatoliš (šaljivo 
rečeno »lizipolko«) in eleganten, 
fin, parni ples, ki se je plesal na 
porokah - veverco, ob kateri so 
poročili tudi en par. Na prvo 
decembrsko soboto so folkloristi 
s koncertom zares odlično 
uprizorili slovensko izročilo, 
ki je obstajalo nekoč, zato jim 
lahko preprosto rečemo, da 
je bil njihov koncert pravo 
gledališče zgodovine.



KD A Vista. Pevke in 

pevci so pripravili božično 

predstavo, kot je v 
Šentjurju še ni bilo.
Piše: Jure Godler 
Foto: Amadej Rataj

V Komornem zboru A Vista so 
za letošnje leto pripravili božično 
zgodbo, kot jev Šentjurju še nismo 
videli. Pevke in pevci so se potrudili 
s čudovito vizualno in zvočno 
kuliso prireditve v Kulturnem 
domu Šentjur, ki je 16. decembra 
ob številnih obiskovalcih pokal po 
šivih. V lanskem letu se avistovcev 
spomnimo po uspešnih prazničnih 
nastopih, kjer so predstavili črnsko 
duhovno glasbo, tokratni koncert 
pa je bil povsem drugačen.

dejstva novice

Komorni zbor A 
Vista
Komorni zbor A Vista je 
svojo glasbeno pot pričel 
pod okriljem Moškega zbora 
Skladateljev
Ipavcev pod taktirko prof. 
Matevža Goršiča. Lansko 
leto je vodenje prevzela prof. 
Tina Pečar
in ustanovilo se je novo 
društvo, katerega izziv je 
združevati mlade pevce iz 
naše občine, se 
povezovati z ostalimi društvi 
in ustvarjati različne glas
bene projekte.
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Tina Pečar je zborovodkinja 
Komornega zbora A Vista.

Vodenje zbora je 
užitek

Komorni zbor A Vista je 
imel svoj letni koncert. Ob tej 
priložnosti smo se pogovorili z 
zborovodkinjo prof. Tino Pečar.

Tina, kaj bi nam na kratko 
povedali o zboru?

To je mlad zbor, ki ga druži 
veselje do petja in ustvarjanja 
malo drugačnih projektov. 
Menim, da mora tudi zborovstvo 
v korak s časom in da mora zbor 
znati ponuditi pestre in zanimive 
repertoarje in dogodke.

Zakaj ste se odločili za 
vodenje tega zbora?

Iz zbora izhajam kot pevka in 
sem vodenje prevzela, ko smo 
ostali brez prejšnjega zborovodje. 
Potem sem zbor vzela kot izziv, 
da se kot vodja preizkusim v 
različnih glasbenih projektih, ne 
samo na klasičnih koncertih, kot 
do takrat.

Kakšni so vaši cilji z zborom?
Ne toliko cilji, bolj želja po 

ustvarjanju projektov, kot so 
mjuzikli, petje z orkestri, big 
bandi, komornimi skupinami, 
zabavnimi skupinami ipd. Ko 
je želja dovolj velika, že najdem 
pot, da sestavim uresničljiv 
scenarij. Mora pa biti privlačen, 
drugačen in predvsem izvedljiv v 
okviru naših zmožnosti.

Kaj bi ob prihajajočih 
praznikih povedali našim 
bralcem?

Naj jih vedno spremlja pesem, 
tiste, ki radi pojejo, pa vabim v 
naš zbor.

Pevke in pevci Komornega zbora A Vista so novdušili nabito polno dvorano poslušalcev.

Veličastna božična prestava
Zapeto v slovenščini

Rdeča nit letošnjega koncerta 
so bile pesmi angleškega 
skladatelja in duhovnika Johna 
Rutterja, ki je zborovodja tudi 
priznanega angleškega zbora 
Cambridge singers, tem pa so se 
pridružile tudi skladbe ostalih 
avtorjev - Schutteja, Kremžarja 
in Leontovycha. Zbor je v goste 
povabil tudi godalno komorno 
skupino, ki so jo sestavljali Eva 
Vrečko - prva violina, Andrej 
Gubenšek in Andraž Tehovnik 
drugi violini, Jasmina Rijavec, 
prof. - viola in Maja Keblič, prof. - 
violončelo. Tolkalistka Eva Zavšek, 
prof. je igrala na vibrafon, koncert 
pa je na klavirju spremljala tudi 
Blanka Čakš.

Zanimivo je tudi dejstvo, da 
je večina glasbenih aranžmajev 
po zvočnih zapisih naredila 
zboovodkinja zbora Tina Pečar, 
prof., ki dirigira avistovcem že

drugo leto. Božično zgodbo, ki 
so jo zapeli pevci, so zaigrali in 
zaplesali tudi mladi utvarjalci v 
dramski skupini, pod vodstvom 
Mojce Zupanc, pripovedoval pa jo 
je Peter Cerkvenik.

Dovršenost
Koncert se je od ostalih 

razlikoval predvsem po tem, da 
je bil tudi nadgrajen s številnimi 
in zanimivimi svetlobnimi efekti. 
Zgodba se je začela s stvaritvijo 
zemlje in z izgnanjem Adama in 
Eve iz raja, nadaljevala pa se v 
boju med človekoma, nizkotnostjo 
in pogubo, ki jo prekine prihod 
rešitelja - Jezusa. Temu se pridejo 
priklonit pastirji. Božična zgodba 
nas spremlja več kot 2000 let in 
v njej najdemo dobroto, pogum, 
voljo in ljubezen, nam je še zaupala 
glavna pobudnica koncerta Tina 
Pečar.

Predstavo so popestrili tudi igralci.
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Traktorska eksplozija
Traktorji. Naše območje 
velja za pretežno 
kmetijsko, zato smo 
s pomočjo podatkov 
Statističnega urada 
Republike Slovenije 
preverili nekatere kazalce.
Piše: Bogdan Rahten

V državi se je v zadnjem 
desetletju izjemno povečalo 
število registriranih traktorjev, ki 
seveda ne predstavljajo celotne 
mehanizacije. Obe tukajšnji 
občini državno povprečje bistveno 
presegata. Skupna flota se je

Kmet zemlj. v uporabi (ha) 2010 2000 indeks ‘10/’00
Slovenija 897.769 950.269 94,5
Občina Dobje 1.303 1.206 108,0
Občina Šentjur 13.545 14.027 96,6

ovečala za 851 tovrstnih vozil. istem času ob 176 kmetijskih 
gospodarstev.

Devetina manj kmetijskih 
gospodarstev

V prvem desetletju tega 
stoletja smo v Sloveniji in na 
območju uspeli znižati število 
kmetijskih gospodarstev za 
dobro osmino. Dobjani se 
lahko pohvalijo, da so ena 
izmed 20 občin, kjer so se 
uspeli izogniti negativnemu 
trendu, Šentjur pa je bil v

Izgubili 385 hektarjev
Slovenija se sooča z 

zmanjševanjem površine 
kmetijskih zemljišč, ki so v 
uporabi (vštevši gozdove). V 
prvih 10 letih tega tisočletja smo 
v državi opustili več kot 50.000 
hektarjev tovrstnih zemljišč. V 
Dobju so površine celo nekoliko 
povečali, v Šentjurju pa je zaznati 
zmanjšanje v obsegu 482 ha.

Statistično ima v Dobju vsak 
deseti prebivalec svoj traktor.

dejstva novice
2011 freg. traktorjev) 2001 (reg. traktorjev) indeks ‘11/’01 prebivalci 2011 št. reg. trakt, na 1000 preb.

Slovenija 92.413 66.095 140 2.052.496 45,0

Občina Dobje 120 45 267 973 123,3

Šentjur Šentjur 1.282 506 253 18.889 67,9

Št. kmetijskih gospodarstev 2010 2000 indeks ‘10/’00

Slovenija 74.646 86.437 86,4

Občina Dobje 153 152 100,7

Občina Šentjur 1.393 1.569 88,8
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Mladi pevci so med maloštevilno publiko poželi bučen aplavz.

Glasovi iz vseh vetrov
Samospevi. Pevci 
in pevke slovenskih 
glasbenih šol prepevali 
samospeve Benjamina 
Ipavca.
Piše Zoran Borovšak

Zadnji novembrski torek 
se je v kulturnem domu v 
Šentjurju odvijal prav poseben 
dogodek. V Šentjur so namreč 
prišli pevci in pevke iz vse 
Slovenije. Na koncertu 
samospevov Benjamina 
Ipavca, poimenovanem Sinoči 
sem pa čula glas, je sodelovalo 
dvanajst pevk in sedem pevcev 
iz nižjih stopenj glasbenih šol 
iz Ajdovščine, Kranja, Nazarij, 
Šentjurja, Zagorja in Žalca ter 
Konservatorija za glasbo in 
balet Maribor.

Festival ali tekmovanje?
Ravnateljica Glasbene šole 

skladateljev Ipavcev Šentjur 
Simona Zdolšek se je zahvalila 
gostom iz vse Slovenije, ki so se 
odzvali povabilu. Že v lanskem

Zgodovina Ipavcev
Prvi priimek Ipavcev se 
pojavi v 17. stoletju v 
belokranjskih matičnih 
knjigah. Po priimku Vipavec, 
kasneje Ipavec, so poznali 
odsluženega vojaškega 
ranocelnika Jurija, ki je 
živel v belokranjskem kraju 
Gradac. Po izobrazbi so 
bili zdravniki, po srcu pa 
glasbeniki in skladatelji. 
Večina se jih je šolala v 
Gradcu.

letu, ko je bil organiziran 
koncert z deli Josipa Ipavca, 
ki so ga uspešno izvedli učenci 
in učenke pevskih oddelkov 
srednjih stopenj glasbenih šol, 
je tlela zamisel, da bi se srečanje 
nadaljevalo in morda prešlo v 
festival ali vrsto tekmovanja. 
Upa, da je to drugi večer od 
mnogih v prihodnosti, ki 
bodo počastili naše šentjurske 
rojake. »Iz zapuščine šentjurske 
meščanske dinastije Ipavcev se 
je ustvarilo kulturno nasledstvo, 
ki postopoma prehaja v tradicijo. 
Tradicija izvajanja, njenega 
posredovanja in promoviranja 
vsega, kar je s tem povezano, pa 
vse bolj postaja vogelni kamen 
identitete Šentjurja kot zibelke 
slovenske glasbe,« pa je zaklučil 
podžupan Robert Polnar.

Še vedno izjemno malo 
gradiva

Vodja prireditve Boštjan 
Korošec ni skrival zadovoljstva, 
da je bila ta zaključna prireditev 
Ipavčevih dni uvrščena v 
program Evropske prestolnice 
kulture. To je bil eden izmed 
dveh projektov, ki je bil uvrščen 
v program. »Največja težava, 
na katero smo naleteli, je ta, 
da ima večina profesorjev v 
glasbenih šolah enake zbirke 
not, saj še vedno ni izdanih 
vseh Ipavčevih skladb. Imeli 
smo preko 50 prijav, žal pa smo 
morali nekaj pevcev zavrniti, 
saj so se skladbe ponavljale. 
Izbrali smo kolaž za poslušalce 
najbolj zanimivih in poslušljivih 
skladb in hkrati poskrbeli, da 
koncert ni bil predolg. Menim, 
da nam je to uspelo,« je še dodal 
Korošec.
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Prostori ŠD Šedino VI
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Kaj je SREČA?

SKEČA je poljub ljubljene osebe, 
SKEČA je objem drobcenih rok, 
SKEČA je Veselje V krogu prijateljev! 
Zato bodimo SKEČN1!

Vsem poslovnim partnerjem, strankam 
in Vsem ljudem dobre Volje 
žetim Veliko SKEČE V letu 2013!

Kavka Andrej s.p. 
Šentjur

Zaključna dela 
V gradbeništvu 
oitvesb-itio
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Proti generaciji brez 
AIDS-a.

Rdeč trakec je mednarodni simbol, ki odraža zavest o obstoju 
HIV/AIDS-a.

AIDS. V svetovnem 

merilu število novih 

okužb z virusom HIV 

pada, medtem ko je 

v Sloveniji vse več 

okuženih.
Piše: Saša Rečnik

Zgodovina obeleževanja 1. 
decembra sega v leto 1988, ko 
so ministri za zdravstvo s celega 
sveta pozivali k toleranci in boljši 
izmenjavi informacij o bolezni. Z 
Zavoda za zdravstveno varstvo 
Celje so ob svetovnem dnevu 
boja proti AIDS-u tako sporočili, 
da se je v njihovi ambulanti 
v obdobju od 1994 do 2012 
testiralo več kot 3.600 ljudi, pri 
18 posameznikih so ugotovili 
prisotnost HIV protiteles.

Testiraj in zdravi
Aids (sindrom pridobljene 

imunske pomanjkljivosti) 
je končna razvojna stopnja 
okužbe z virusom HIV in je še 
vedno neozdravljiva bolezen. 
1. december, svetovni dan boja 
proti AIDS-u, je namenjen 
ozaveščanju o načinih prenosa 
HIV in drugih spolno prenosljivih 
bolezni, rizičnih obnašanjih, kot je 
nezaščitena spolnost, souporaba 
injekcijskih igel, anatomiji 
spolnih organov itd. Po ocenah 
strokovnjakov je pomembno, 
da se ob rizičnih obnašanjih 
testiramo. Številni posamezniki so 
okuženi z virusom HIV, a tega ne 
vedo, saj zaradi strahu ali drugih 
razlogov še niso opravili testiranja. 
Strokovnjaki javnega zdravja 
si prizadevajo, da bi vplivali na 
oblikovanje pozitivnega odnosa 
do testiranja in spodbudili ljudi, da 
testiranje opravijo brez zadržkov.

Planinski učenci so pripravili kratek, a zanimiv dramsko- 
glasbeni program.

Pisani dežniki v šentjurski galeriji
Za tokratno razstavo so moči 

združili učenke in učenci dob- 
janske in šentjurskih osnovnih 
šol. V Galeriji Zgornji trg so 
razstavili poslikane dežnike, 
razstavo pa poimenovali Moj 
dežnik je lahko sonce. Dežnike 
so učenci poslikali na delavnicah 
skupaj s svojimi učitelji likovne 
vzgoje. Dežnike, ki jih je šolam 
podarila trgovina Akvonij, so 
učenci ponudili tudi v prodajo. 
Izkupiček od prodaje bo or
ganizator - območna izpostava 
JSKD Šentjur z vodjo Anito

Kolesa namenil nakupu malic 
osnovnošolcem, katerim starši 
zaradi finančnih razlogov ne 
morejo več kupiti šolske preh
rane.

Dežnikom je organizatori
ca dodala še eno dimenzijo 
- fotografije dežnikov fotografa 
Tomaža Črneja. Učenci iz OŠ 
Planina pri Sevnici so na odprtju 
zaigrali zanimivo kratko zgod
bico pod mentorstvom Nine 
Planko in zapeli ob spreml
javi šolskega orkestra, ki ga vodi 
Matej Romih. (J. G.)

Bonifantes: Koncert, ki bi ga bilo 
greh zamuditi

Na povabilo Humanitarja, d. 
o. o., je Šentjur obiskal deški 
zbor Bonifantes iz Češke. Zbor, 
ki ga vodi Jan Mišek, se je 
zaradi strokovnega vodenja 
hitro povzpel med najboljše 
zbore v Evropi. Na leto izvedejo 
preko 100 koncertov večinoma v 
koncertnih turnejah. Zanimivo je 
tudi dejstvo, da so se pojavili tudi 
v opernih predstavah Carmen, 
Tosca, Sevilski brivec in drugih.

Vsi fantje so člani Glasbene

šole Bonifantes. Kvaliteta in 
težavnost pesmi se je od samega 
začetka le še stopnjevala. 
Fantje, stari od 7 do okoli 30 
let, so zapeli večinoma latinske 
skladbe priznanih skladateljev 
Bacha, Webbra, Ebena ... 
Navdušili so predvsem mladi 
fantje, ki so lahko peli pesmi, 
ki jih v mešanem sestavu pojejo 
sopranistke. Kvaliteta zbora, ki je 
nastopil v šentjurski farni cerkvi, 
je neoporečna. (J. G.)

Kako se testiramo?
V ambulanti Zavoda za 
zdravstveno varstvo Celje je 
možno prostovoljno in strogo 
zaupno samoplačniško te
stiranje na HIV okužbo vsak 
torek in sredo od 10. do 12. 
ure, informacije o možnosti 
testiranja so na voljo na 
telefonski številki 03 42 51 
122. Najkrajši čas, v katerem 
je možno ugotoviti morebitno 
svežo okužbo, je dva tedna 
po dogodku, ob katerem bi 
lahko prišlo do prenosa.

Ozaveščali
Na stojnici na Mestnem trgu v 

Šentjurju so člani Študentskega 
kluba mladih Šentjur mimoidočim 
delili kondome in koristne 
informacije. Ljudem so želeli 
sporočiti, da je spolnost lepa, naj 
pa bo tudi varna, in si prizadevali 
razbiti stigmo, ki spremlja 
okužene s HIV. Še vedno je po 
raziskavah največ okuženih med 
moškimi, ki imajo spolne odnose z 
moškimi. Okužba se širi predvsem 
zato, ker je popustil strah pred 
umiranjem. Najpogostejši vzrok 
prenosa okužbe je nezaščiten 
spolni odnos z okuženo osebo. Deški zbor je postavil nove meje otroškega petja.
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Unikatni pozdrav decembru
Unikat. V kavarni 
Center Selič Šentjurje 
ansambel Unikat pričaral 
nepozabno zabavo.
Piše: Vid Aužner

Obiskovalci decembrske vese
lice pravjo, da je bila to najbolj 
nora zabava do zdaj v Centru 
Selič. Pozdrav v letošnji veseli 
december se je pričel z veselico 
ansambla UNIKAT v kavarni

Centra Selič Šentjur. Še preden 
so na oder stopili muzikanti iz 
Gorice pri Slivnice, je v Seliču 
nastala popolna gneča. Kot se 
običajno spodobi, so začeli 
z Golico in nato nadaljevali s 
svojimi skladbami, seveda pa 
ni manjkalo zabavnih in jugo 
ritmov. Med ogromno množico 
obiskovalcev smo opazili tudi 
našega župana mag. Marka 
Diacija, ki se je skupaj z vsemi 
prijetno zabaval. Veselica je 
trajala do 3. ure zjutraj.

Unikatovci so naredili odličen žur.

"TLkw
Tel.: 03 746 12 70
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Delovni čas: 
od ponedeljka do petka od 

8.00 do 18.00 
sobota od 8.00 do 12.00

Martina Ribič s.p. 
Valentina Orožna 4 

3230 Šentjur

Čista Petka

Ansamblu Petka je uspelo dvorano OŠ Hruševec Šentjur 
napolniti do zadnjega kotička.

Ansambel Petka.
V športni dvorani OŠ 
Hruševec Šentjur so 
pripravili tradicionalni 
koncert.
Piše: Vid Aužner

Dvorana je tudi letos pokala 
po šivih, saj so jo številni 
navdušenci napolnili do 
zadnjega kotička. Koncert, ki ga 
je povezovala Natalija Verboten, 
so člani ansambla Petka otvorili 
z Avsenikovo skladbo Na Golici. 
Gostitelji so seveda predstavili 
vse nove skladbe, s katerimi so 
na letošnjih festivalih in radijskih 
lestvicah želi lepe uspehe. 
So odlični glasbeniki, kar so 
dokazali tudi na odru.

Vedno je lepša in mlajša nekje 
ter z Aligator polko. Po tej skladbi 
sta pevca prej omenjene zasedbe, 
Vera Šolinc in Luka Juteršek, s 
člani ansambla Petka zapela še 
Avsenikovo Čez zelene trate.

Sledil je nastop Alfija Nipiča, 
s katerim je občinstvo najprej 
prepevalo vsem dobro znan 
Silvestrski poljub, pesem, ki 
jo Alfi prepeva že 42 let, kot 
je sam povedal, nato pa so še 
skupaj z člani ansambla Petka 
zaigrali in zapeli Slovenija, od 
kod lepote tvoje, ter Slovenci. 
Skupina Gadi, ki prihaja iz 
okolice Ljubljane, je občinstvo, 
predvsem ženski del, 
očarala s svojima največjima 
uspešnicama Poslovni oglas 
in Malo, malo še. Nato so 
skupaj z gostitelji večera zapeli 
Irgoličevo Domovino.

Pet let
V goste so letos povabili 

ansambel Nemir, s katerim so se 
spoznali na letošnjem Ptujskem 
festivalu. S skladbo Srčni 
muzikant, ki jim je ravno tam 
prislužila nagrado za najboljše 
besedilo, so zaigrali v začetnem 
delu prireditve. Nato so oder 
prevzeli Vera & Originali in 
občinstvo očarali z valčkom

dejstva noffie

Petka
V ansamblu Petka igrajo 
Matjaž Vodišek, Urban 
Sadek, Roman Rošer, Aleš 
Švab in Stane Žekar. Drugo 
leto 8. januarja bodo slavili 
5. obletnico delovanja, 
letos pa nas bodo ponovno 
zabavali na silvestrovanju 
na prostem pod šotorom na 
Mestnem trgu v Šentjurju.

Nagrade
Po najbolj napetem trenutku je 

bilo težko pričakovano nagradno 
žrebanje vstopnic, ko je ans. 
Petka podelil tri nagrade. Glavna 
je bila igranje ansambla Petka v 
vrednosti 1000 evrov. Kot zadnji 
so na oder stopili še Modrijani in 
publiko prevzeli s svojima Daj mi 
poljub in Kiss me. Tudi njim so se 
pridružili člani ansambla Petka, 
nato pa skupaj zaigrali in zapeli 
pesmi Ti moja rožica in Čista 
petka. Čisto za konec so gostitelji 
zaključil še z Avsenikovo Na 
Robleku, občinstvo v dvorani 
pa jim je navdušeno pomagalo 
s petjem.

Ne iščite krivice med 
protestniki. Krivci so na 

drugi strani, (jmm)
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Kontaktne številke
Interventna številka: 113 
Policija Šentjur: (03) 746 41 50 
Anonimni telefon: 080 1200

Policisti so zasegli starejšo avtomatsko puško s štirimi okvirji 
ter pištolo z dvema.

Sentjurcanu zasegli orožje

Spet sta bila v akciji
Šentjur, 22. 11. - Policisti so 
pri poskusu tatvine nerjavečih 
sodov pri skladišču enega od 
podjetij zalotili prestopnika, 
ki sta se znala pregrešiti že v 
preteklosti.

Dramatično pri vstopu 
na vlak
Šentjur, 23. 11. - Občanki 
so se pri vstopanju na vlak 
zaprla vrata, tako da ni 
uspela povsem vstopiti. Vlak 
je speljal, občanka pa se je 
držala za vozilo na zunanji 
strani. Na srečo so uslužbenci 
opazili potnico in ustavili 
kompozicijo.

Pasjegriz I.
Gorica pri Slivnici, 23. 11. - 
Poštarja je med raznašanjem 
pošte v nogo ugriznil pes, ki 
ga lastnik ni ustrezno fizično 
omejil.

Prometna I.
Primož, 23. 11. - Voznica je 
zaradi vožnje po levi strani 
cestišča trčila v tovornjak.

Pasjegriz II.
Šentjur, 23. 11. - Neprimerno 
zavarovan pes je stekel za 
otrokom in ga pričel gristi za 
hlačnico. Zagrožena kazen 
za malomarne lastnike sicer 
znaša do 800 EUR.

Prometna II.
Vrbno, 23. 11. - Zaradi 
prehitevanja je prišlo do 
trčenja, v katerem so bila 
udeležena tri vozila, ena 
oseba pa je bila pri tem lažje 
poškodovana.

Opremljena
vlomilca
Primož, 24.11. - Neznanca sta 
prerezala žično ograjo za hišo, 
nato pa s pomočjo vzvoda 
vdrla skozi pritlično okno. 
Iz hiše sta odtujila verižico 
z dragimi kamni, manšetne 
gumbe iz rumenega zlata in 
gotovino.

Dramlje, 30. 11. - Policisti v 
Dramljah so obravnavali sum 
storitve kaznivega dejanja nasilja 
v družini. Zaradi suma, da ima 
storilec doma orožje, so pridobili 
nalog za hišno preiskavo. Pri 
49-letnem Šentjurčanu so našli 
starejšo avtomatsko puško s štirimi 
okvirji in 55 naboji ter pištolo z

Vlomi se v zadnjem času 
dogajajo v popoldanskem času, 
ko storilci na nekem območju 
opazujejo stanovanjsko hišo oz. 
naselje. Ko se prične tema, si 
za vlom izberejo stanovanjsko 
hišo, kjer se luči niso prižgale, 
kar je za njih znak, da ni 
nikogar doma in da lahko 
delajo brez skrbi.

V zvezi s tem policisti vse 
naprošajo, da v primeru odhoda 
od doma (nakupi, obiski)

dvema okvirjema in 32 naboji. 
Ker za orožje ni imel dovoljenja, 
so ljubitelja orožja ovadili zaradi 
nedovoljene proizvodnje in 
prometa z orožjem in eksplozivi. 
Zaradi suma storitve kaznivega 
dejanja nasilja v družini so mu 
policisti izdali ukrep približevanja 
določenemu kraju in osebi.

pustite prižgano kako luč, kar 
bi storilce lahko odvrnilo od 
namena vloma. Prav tako vse 
naprošajo, da opazujejo okolico, 
saj so storilci nekje v bližini 
in imajo v primeru kontakta 
že pripravljene odgovore, da 
se jim je pokvaril avto, da 
nekoga čakajo ... Pomembno 
je, da si zapišete oz. zapomnite 
registrsko številko vozila, 
znamko, sopotnike, smer vožnje 
in o tem obvestite policijo.

Nasilje med štirimi 
zidovi I.
Šentjur, 26. 11. - Občanki, 

nad katero je mož izvajal 
nasilje, so prihiteli na pomoč 
Izrekli so mu ukrep prepovedi 
približevanja žrtvi.

Pila iz tujih čaš
Šentjur, 26. 11. - V enem od 
lokalov je razgrajala pijana 

u ženska, ki je razbijala in med 

| drugim pila iz kozarcev gostov 
lokala. Zdravnik jo je kasneje 

napotil na specialistično 
zdravljenje.

Nasilje med štirimi 
zidovi II.
Planina pri Sevnici, 28. 11. - 

Pijan zunajzakonski partner 
je v okolici kraja kričal in 
razbijal inventar.

Nasilje med štirimi 
zidovi IV.
Šentjur, 1. 12. - Občanka 

je prijavila bivšega moža, 
s katerim še živita pod isto 
streho, saj ji še ni bil izplačan 

njen delež ob ločitvi. Bivši 
se je do nje vedel žaljivo, jo 

zmerjal ter ji tudi grozil.

Kje je cipresa?
Gorica pri Slivnici, 1. 12. 

- Nekdo je z dvorišča hiše 
odtujil cipreso, vredno 150 

EUR. Policisti intenzivno 

poizvedujejo za storilcem.

Ni ga
premamilo
Šentjur, 3. 12. - Pošten občan 

iz Šentjurja je zvečer na 
policijsko postajo prinesel 
denar, ki ga je našel v reži 
bankomata v Šentjurju. 

Lastnik se lahko z dokazili 
o opravljeni transakciji javi 
ponj.

Protivlomna preventiva
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Dan invalidov
Invalidi so najštevilnejša manjšina v svetu, 
saj jih je več kot 650 milijonov ali okoli 10 
odstotkov prebivalstva, v Sloveniji jih je 
okoli 170 tisoč. Mednarodni dan invalidov 
je 3. december. Od leta 1992 dalje ga 
obeležujemo z namenom, da bi spodbudil 
javnost pri zavzemanju za dostojanstvo, 
pravice in blaginjo invalidov.

Radiološke preiskave za 'vsakdanjo rabo'

Edina ovira rentgenske preiskave je izpostavljenost določeni 
dozi sevanja, zato ni primerna za nosečnice.

Radiološke preiskave.
Eden od možnih korakov v 
nizu odločitev, kijih spreje
mamo zdravniki na poti do 
rešitve vaših zdravstvenih 
težav.
Piše: Jure Bicanič, dr. med., spec. spl. 
med.

Imajo svoje indikacije za uporabo 
in znova tudi svoje omejitve, tako 
strokovne kot tudi finančne. Ker 
je nabor teh postopkov z razvojem 
medicine postal ogromen, se bom v 
članku omejil samo na najpogostejše, 
s katerimi se srečujete ob napotitvah 
v splošnih ambulantah.

O ultrazvoku (UZ)
Ultrazvočna preiskava je takoj 

za laboratorijskimi po dostopnosti, 
pogostnosti in cenovni sprejem-

Najbolje za bolnika
Različne slikovne metode 
imajo možne nevarne po
sledice in pa visoko ceno, 
kar mora zdravnik imeti pri 
odločanju v mislih. Seveda 
smo tu na spolzkem terenu 
zaupanja med bolnikom, 
staršem bolnega otroka in 
zdravnikom, da bo izbral 
najboljše za bolnika.

ljivosti. Z njo si na osnovi odboja 
ultrazvočnih valov, ki jih pošiljamo v 
bolnikovo telo, na hiter, enostaven, 
za bolnika običajno neboleč način, 
prikažemo različne bolezenske spre
membe čvrstih telesnih tkiv (npr. 
dojke, organi v trebušni votlini, 
mišice, tetive). Hibi preiskave sta 
čakalne dobe (za bolnika vedno 
predolge) in pa diagnostična vrednost 
(kakovost) izvida za nadaljnje post
opke, saj je pri tej preiskavi izrazito 
pogojena z izkušnjami in znanjem 
zdravnika, ki jo izvaja. Zato 'prej na 
vrsti’ ne pomeni vedno tudi ‘boljše’!

Klasičen rentgen [RTG]
Gre za običajno nebolečo, eno

stavno, dostopno in relativno poceni 
preiskavo (v primerjavi z drugimi 
preiskavami). Na osnovi rentgenskih 
žarkov, ki različno prehajajo skozi tki
va, ocenjujemo predvsem spremembe 
na okostju in še nekaterih drugih 
delih telesa, ki se nam izrišejo na 
RTG sliki. Izvid je v nujnih primerih 
hitro dostopen. Običajno je to prva 
metoda pri oceni zlomov okostja, 
tudi nekaterih vnetnih in tumorskih 
procesov. Edina ovira preiskave je 
izpostavljenost določeni dozi sevan
ja, med drugim zato ni primerna 
za nosečnice. Zato je pomembna 
pravilno postavljena indikacija za pre
iskavo, sam sem še posebno zadržan 
pri otrocih in ženskah v rodnem ob
dobju in včasih ne razumem (seveda 
pa razumem njihov strah) nekaterih 
staršev, ki zahtevajo slikanje za vsak

primer, ob vsaki poškodbi ali udarcu 
pri njihovem potomstvu.

Računalniška tomografija
(CT)

Je neboleče, t.i. ‘globinsko slikan
je’, pravzaprav sodobna nadgrad
nja klasičnega RTG, kjer gre za 
računalniško obdelavo in povezavo 
mnogih rentgenskih slik. Posledično 
dobimo veliko več podatkov o stan
ju obravnavanega dela telesa, ob 
uporabi kontrasta (barvila) pa se 
diagnostična vrednost še izboljša. 
Nevarnost je seveda še večja doza 
sevanja, ne več nizka cena, daljše 
čakalne dobe na preiskavo in sam 
izvid po njej in pa možnost alergijskih 
reakcij in okvar ledvic ob uporabi 
kontrasta.

Magnetna resonanca [MR]
Je postopek, kjer s pomočjo 

radiofrekvenčnih valov in magnet
nega polja dobimo jasno in podrobno

sliko človeških organov in tkiv. 
Omogoča nam podroben prikaz tele
snih struktur in bolezenskih stanj, ki 
nam z drugimi slikovnimi metodami 
niso dostopne. Pa še sevanja ni. Tu pa 
se dobre plati končajo - je najdražja 
od navedenih preiskav, glede na 
potrebe prebivalstva in omejeno 
število aparatov težko dostopna. Ker 
je MR aparat v obliki hrupne zaprte 
cevi, v kateri mora bolnik običajno 
dlje časa povsem mirno ležati, ni za 
ljudi s strahom pred zaprtimi pros
tori. Kontraindicirana je tudi za ljudi 
s kovinskimi tujki in vsadki (odvisno 
od vrste) v telesu.

Preiskav je torej kar nekaj, ome
nil sem samo najpogostejše - vaš 
zdravnik bo izbral najprimernejšo, 
vsaka ima tudi svoja navodila za 
pripravo nanjo, ki so vam običajno 
posredovana ob vpisu v čakalno vrsto.

Naslednjič pa o tem kaj je (in kaj 
ni!?) fizioterapija in kdo tja (ne) 
spada.

(‘Domovini, ‘B. Ipavec)

‘Ti prekrasna, ti afinam^gmmmsti m enotnosti.

iželjami za našo
f 4j?f‘ E=||

r * r r . r . r%

Meni zemeljski si raj!

šlqipno prihodnost v letu 2013. SDS
Občinski odbor Sbovenske demokratski stranke Šentjur
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»Ni nepomembno, da tekmujete za 
našo občino in za naše klube, ter iz 
tega vidika tudi verjamem, da je Ob
čini Šentjur, kot glavnemu financerju 
športa v Šentjurju, največji interes.«

VladimirArtnak 
Predsednik Športne zveze Šentjur:

Bolje v gosteh kot doma

Pri gosteh iz Laškega je zaigral tudi "naš" Luka Lapornik.

KK Tajfun. Šentjurski 

košarkarji imajo vse manj 
možnosti za ligo prvaka, 

čeprav le-te še zdaleč 
niso izgubljene.
Piše: Bogdtin Rahten

Na hruševskem parketu 
ne znajo uveljaviti prednosti 
domačega terena, saj so tu bili 
slabši v zadnjih treh tekmah 
(Elektra, Maribor, Zlatorog). 
Očitna je tudi slabša podpora s 
tribun, občinstva je manj oz. se 
čedalje bolj "špara" in tako ni 
več t. i. šesti igralec.

Med branilci še Brolih
Gnečo na "prvi liniji" je 

povečal Primož Brolih, ki je 
prvič zaigral v soboto. 31-Ietni

dejstva notice

Lestvica:
1. Zlatorog 7 zmag : 1 poraz,
2. -4. Maribor Messer, Helios 
Domžale in Rogaška Crystal 
6 : 2, 5.-6. Elektra in LTH C. 
M. 4 : 4, 7. Tajfun 3 : 5, 8. 
Grosuplje 2 : 6, 9.-10. Slovan 
in Hopsi 1 : 7.

Mariborčan ima mednarodne 
izkušnje, nazadnje pa je igral pri 
rekreativni ekipi, ki jo je Tajfun 
izločil v pokalu.

Pregled tekem
24.11.: Hopsi Polzela : Tajfun 

82 : 90; Zimič 19 (10 skokov), 
Primorac 17 (12 skokov), Venezia 
17, Pelc 10, Sebič S. 10 ... V 
37. minuti je bilo še 61 ; 75, 28 
sekund pred iztekom časa pa so 
imeli košarkarji Tajfuna le še tri

točke prednosti (80 : 83), a so se 
na srečo tudi domači upehali. 
Primorac je bil razglašen za naj 
igralca 6. kola z indeksom 28.

27. 11.: ŠKD Dražen Petrovič 
: Tajfun 75 : 81; Venezia 14, 
Pelc 13, Zimič 12, Primorac 10 
... Šentjurčani so v nadaljevanje 
pokala odšli s prednostjo 46 točk.

1. 12.: Tajfun : Zlatorog 81 : 
89; Pelc 20, Primorac 19, Ferme 
18 ... Šentjurčani so v 5. minuti 
ostali brez Zimiča in bili v rahli

dejstva nožiče

Razpored tekem
15. 12. (SOB., 19.30); Tajfun 
: Rogaška Crystal
18. 12. (TOR., 19.00, pokal); 
Rogaška Crystal: Tajfun 
22. 12. (SOB., 19.00); Grosu
plje : Tajfun
12. 1. (SOB., 19.30); Tajfun 
: Helios
19. 1. (SOB., 20.00): Elektra
: Tajfun
26. 1. (SOB., 19.30); Tajfun 
: Slovan * 11

prednosti do konca 3. četrtine. 
Gostje, blestel je zlasti Samo 
Udrih, so izjemno zadevali z 
razdalje, domača publika pa je 
pozabila na spodbujanje, čeprav 
je bil zaostanek majhen.

8. 12: LTH Castings Mercator 
: Tajfun 104 : 93 (P); Ferme 23, 
Venezia 18, Primorac 17, Zimič 
12, Sebič S. 10 ... Gostje so v 
zadnje pol minute nadoknadili 
4 točke zaostanka, v podaljšku 
pa je po besedah trenerja 
Novakoviča njihova igra povsem 
razpadla.

11. 12.: Tajfun : Rogaška 
Crystal 69 : 66; Ferme 24, 
Primorac 17, Pelc 11 ... V prvi 
pokalni tekmi so gostje, ki so 
štediii z močmi, vodili že za 10 
točk, a so domači v tretji četrtini 
s serijo 13 : 0 prešli v vodstvo in 
dobili tudi končnico. Gostujočih 
gledalcev je bilo več kot domačih.

Servis gasilskih aparatov 041 731 091 Tudi takrat,

ko vam je najbolj težko, 

obstaja žarek upanja za srečo.

Dovolite mu, da vas spremlja 

tudi v letu, ki prihaja.

Srečno 2013!
V službi ljudstva - na pomoč! 

PGD Šentjur
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Mojci Pišek se je med kategoriziranimi športniki pridružil 
Damjan Čretnik.

Pol ducata kategoriziranih 
športnikov
Kategorizacija. Čretnik 
in Kresnikova med 
kategoriziranimi.
Piše: Bogdan Rahten

Z oktobrom je pričel veljati 
nov seznam kategoriziranih 
športnikov pri Olimpijskem 
komiteju Slovenije - Združenju 
športnih zvez. Na njem je pol 
ducata športnikov iz šentjurskih 
športnih klubov oz. eden več kot 
na prejšnjem.

V mednarodnem razredu se je 
Mojci Pišek pridružil Damjan 
Čretnik, oba pa sta julija na 
ekipni reprezentančni tekmi 
v Makedoniji osvojila zlato 
medaljo na evropskem prvenstvu 
v natančnem pristajanju z 
jadralnim padalom.

V istem rangu ostaja 
taekvopdoist Denis Drapič iz 
TKDK Ahac, ki je bil aprila na 
evropskem prvenstvu v borbah 
v Mariboru član zlate ekipe. V

perspektivnem razredu ostaja 
košarkar Tajfuna Tadej Ferme.

V državnem razredu ostajata 
oba predstavnika motociklizma, 
in sicer cestni motociklist Luka 
Dečko iz Rotoboks Racing Teama 
Šentjur in motokrosist Aljoša 
Molnar iz TRK Tajfun šport.

Legionarji
Na seznamu so tudi šentjurski 

občani, ki tekmujejo v drugih 
klubih. Kot član Društva 
paraplegikov jugozahodne 
Štajerske je v svetovnem 
razredu Henrik Plank. Novinka 
na seznamu je Anja Kresnik 
zaradi majskega naslova državne 
prvakinje v curlingu v mešanih 
parih. Sicer tekmuje za ljubljanski 
CK Zalog. V perspektivnem 
razredu je alpski smučar Mišel 
Žerak iz SK Branik Maribor. V 
mladinskem razredu je še naprej 
gorski kolesar Urban Ferenčak, 
član ljubljanskega KD Rog.

Med kategoriziranimi športniki seje znašla tudi Anja Kresnik, 
reprezentantka v curlingu.

Imate pravni problem?
Pomagamo vam takoj!
Pokličite PRAVNI TELEFON na

090 30 60
in se takoj posvetujte s 
pravnim strokovnjakom!

PRAVNITELEFON
TELEFONSKO PRAVNO SVETOVANJE

• Pravice iz delovnih razmerij
• prometni prekrški 

(radar, alkotest, 
odvzem vozniške...),

• dedovanje,
• družinsko pravo, i
• izvršbe,
• odškodnine,
• sosedsko pravo, 4
• in drugo.
• Cena klica Iz omrežja Amls je 1,99 €/min. J
iz drugih omrežij ceno določa vaš operater.

www.pravnitelcfon.si t. j

imm B Wm-l \
1I

L

Občankam in občanom občin Dobje in Šentjur želimo 
mirne in vesele božične praznike, uspešno in zdravo 

leto 2013 ter čestitamo ob dnevu samostojnosti in 
enotnosti.

Območna organizacija 
Socialnih demokratov Šentjur



DOBRODELNI KONCERT
ZA ŠOLSKI SKLAD OŠ SLIVNICA PRI CELJU

DESETAK JE NOVA NAKUPOVALNA VALUTA PO VSEJ SLOVENIJI.

Odkrijte raznolike prednosti Desetaka: magični darilni bon lahko 
unovčite v vseh prodajalnah, gostinskih in storitvenih lokalih v 4 
najboljših nakupovalnih središčih v Sloveniji. Naj bodo to modna 
oblačila in dodatki, tehnika in kulinarične dobrote - Desetak bo 
izpolnil vse vaše želje. Doživite čarobnost Desetaka - nove darilne 
bone v vrednosti 10 € najdete v informacijski pisarni Citycentra Celje.

Podrobnejše informacije so na voljo na: 
www.desetak.si clty/c

:lty7center CitViPOrk
Nakupovalno tmbiče Liubtpne

Center Vič

y/center

IMUHJMirt
Nakupovalno iradiMa Maribora

20.12.2012 
OB 19:00

KD GORICA PRI SLIVNICI
V:"

ALYAZ BENDOM 
ANSAMBEL UNIKAT 

NAVIHANKE 
MITJA KVINTET 

ANSAMBEL SIMONA GAJŠKA 
ANSAMBEL ZUPAN 

GAŠPER JELEN 
ANSAMBELJUG 

HARMONIKARJI OŠ SLIVNICA PRI CELJU 
KD GLASOVIR 

KRESNICE 
MLADI KORENJAKI 

ANSAMBEL REPATICA 
TRIO UŽMAH

ZDRUŽENI PEVSKI ZBOR OŠ SLIVNICA PRI CELJU

CENA VSTOPNICE: 10,00 €
PREDPRODAJA VSTOPNIC:
OŠ Slivnica pri Celju, POŠ Loka pri Žusmu in POŠ Prevorje, Trgovina Kea. 
Kmetijska zadruga - Gorica pri Slivnici, Tim Bar - Loka pri Žusmu, 
Trgovina Jager - Prevorje, Kavarna Center - Selič Šentjur.

NA DAN DOGODKA-1 URO PRED KONCERTOM. Generrjggjj SAZAS
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Dvatisočice v akciji proti ekipi Lipoglava.
v

Sentjurčani na vrhu lestvice

Sejem brez pretirane gneče

Šentjur 2000.
Šentjurski košarkarji so v 
prvem delu lige brez meja 
odlični.
Piše: Jure Godler

V ligi brez meja, v kateri 
nastopajo hrvaške in slovenske 
ekipe, se šentjurski košarkarji, 
zbrani v ekipi Šentjur 2000, 
držijo odlično. Po slovenskem 
derbiju, ko so košarkaši Šentjurja 
2000 spravili na kolena četrto 
ekipo na lestvici ŠD Rogaška z 
rezultatom 66 : 57, je v derbiju za 
prvo mesto v Šentjurju padel še

dejstva Š^vjce

Lestvica
1. ŠD Šentjur 2000 15 točk;
2. KK Petrijanac 14 točk; 3. 
KK Lepoglava; 4. ŠD Rogaška 
11 točk, 5. ŠD Pristava 11 
točk; 6. ŠD Zabok Park 10 
točk, 7. ŠD Šmarje 10 točk, 8. 
ŠD Rogatec 8 točk in 9. KK 
Vinica s 7 točkami.

hrvaški KK Petrijanec. Hrvati so 
morali priznati premoč domače 
ekipe, ki sta jo predvodila Peter 
Vodopivec in Boštjan Korošec. 
Z rezultatom 56 : 46 in z zmago 
nad do takrat vodečo ekipo iz 
Petrijanca so se zavihteli na 
prestol lige brez meja in s točko 
prednosti odšli na zimski premor, 
ki bo trajal vse do 12. januarja, ko 
bodo naši doma gostili Športno 
društvo Šmarje.

Slovenija: Hrvaška
15. decembra je bil Ali Star 

turnir najboljših igralcev iz 
slovenskih ekip, ki so se pomeril z 
najboljšimi igralci hrvaških ekip. 
Prve tri slovenske in hrvaške ekipe 
so prispevale vsaka po 3 najboljše 
igralce. Tako so Šentjurčani 
delegirali Blaža Gobca, Petra 
Vodopivca in Boštjana Korošca. 
Poleg Ali Star tekme se je odvijalo 
tudi tekmovanje v zabijanju in 
metu trojk, ki sta se ga udeležila 
Žiga Pevec in Rok Razboršek. 
O rezultatih bomo poročali v 
januarski števliki Šentjurskih 
novic.

Miklavžev sejem.
Prva decembrska sobota 
v Šentjurju je bila na 
ploščadi pred cerkvijo sv. 
Jurija v Zgornjem trgu 
že četrto leto zapored 
obarvana praznično.
Piše: Jasna Romih

V okviru sklopa Tega veselega 
dneva kulture je Turistično 
informacijski center (TIC) 
Šentjur organiziral Miklavžev 
sejem. Obiskovalci, med katerimi 
je bilo večina občanov, so se 
lahko sprehodili med praznično 
okrašenimi stojnicami z 
razstavljenimi kreativnimi in 
inovativnimi izdelki domače 
in umetne obrti. Na ta način 
so lahko kupili izdelke za 
prihajajoče praznične dni 
in darila za obdarovanje ob 
Miklavžu. Med njimi jih je bilo 
veliko tradicionalnih, dosti je pa 
bilo tudi izdelkov, ki so nastali 
izpod mladih rok.

Pestra ponudba
Pestra ponudba je zajemala 

pletene in tkane izdelke, ročno 
izdelan nakit, šopke iz suhega 
cvetja, novoletne okraske, 
voščilnice, unikatno keramiko in 
številne ostale izdelke, značilne 
za decembrski čas. Manjkalo 
pa ni niti stojnic s kulinariko. 
Na njih so izstopali parklji, 
angelčki iz slanega testa, velike 
lizike v obliki božičnih palic,

I različni sadni kruhi ter medeni

izdelki, ki so že prava značilnost 
zimskega časa - prav tako kot je 
kuhano vino, ob katerem so se 
lahko obiskovalci malo pogreli 
in pokramljali. Dogajanje so 
popestrili mladi harmonikarji. 
Breda Ratuznik iz Razvojne 
agencije Kozjansko ocenjuje, da 
bo morda v prihodnje razstavni 
prostor potrebno razširiti. Velik 
obisk bi lahko pripisali tudi 
vzporednemu kulturnemu 
dogajanju - odprtju vseh 
muzejskih zbirk v Šentjurju 
in otroški lutkovni predstavi 
Zimska pravljica.

Zimska pravljica
Zimska pravljica, ki je nastala 

po motivih zgodbe Trije snežaki 
avtorja Milana Pavlika, je novost 
Lutkovnega gledališča Fru Fru in 
se je odvijala v dvorani Razvojne 
agencije Kozjansko. Dvorana je 
bila polna otrok, lahko bi rekli, 
da je kar'1 pokala po šivih ". Tu je 
tudi pravo čarobno decembrsko 
vzdušje po predstavi pričaral 
prihod moža, ki je v slovenskem 
ljudskem izročilu zelo priljubljen. 
Otroke je namreč razveselil 
Miklavž, in ne samo s svojim 
prihodom, ampak tudi z darili, 
saj je otroke po lutkovni predstavi 
tudi simbolično obdaril. Tako je 
Miklavžev sejem z vsem pestrim 
dogajanjem oživel staro trško 
jedro in nas popeljal v december, 
mesec praznikov, druženja, 
obdarovanj in veselja. Za pravo 
decembrsko vzdušje je morda 
manjkal le sneg, morda pa bodo 
ob letu osorej sejem krasile tudi 
padajoče snežinke.

Vsehf občafikarQ< in občarfBm voščimo $ 
blagoslovljene božičrfe praznike in 
velijco zdravja v prihajajočem letu. %

Ob dnevu samostojnosti in eftotnosti 
pa želimo, da bi bolj znali ceniti 
medsebojno spoštovanje, $ e
mir m zaupanje. e

e Občinski odbor Nsi Šentjur 

Predsednik Janko Cerkvenik

e
N Si

Nova Slovenila
Krščanska ljudska stranka
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Lovro, Andraž in Gašper posegajo po najvišjih mestih.

Stopčani se znajo voziti
Mini moto. Naši 

posegajo po najboljših 

uvrstitvah.

Piše: Jure Godler

Lansko tekmovalno sezono 
je Andraž Hriberšek iz Stopč 
postal državni prvak v kategoriji 
AP 1 mini moto, kar pa mu ni 
uspelo ponoviti še letos, saj je 
imel veliko smolo z motorjem. 
Sta pa v motorističnih krogih 
presenetila druga dva mlada 
voznika, brata Lovro in Gašper 
Gobec. Tekmovalca sta sicer 
doma iz Prožinske vasi, a se bodo 
z družino v bližnji prihodnjosti 
preselili v Stopče. Brata sta se tudi 
s pomočjo Andraža navdušila za 
dirkanje z malimi motorji in sta 
se nato pridružila tekmovanjem 
v mini motu prvenstvu.

Boljša od vzornika
Svoje prve moto kroge sta 

začela vrteti na sejmu Moto 
bum v Celju, s tem pa sta začela 
s tekmovalno sezono in sta bila 
letos uspešnejša od svojega 
vzornika Andraža. Lovro in 
Gašper sta nastopala s 40 cm3 
zračnim motorjem v kategoriji 
otroci. V tej kategoriji sta dosegla 
odlične rezultate. Lovro je postal 
državni prvak, Gašper pa v isti 
kategoriji tretji.

Andraž Hriberšek je po 
odličnem lanskem letu 
letos zasedel tretje mesto. V 
prihodnosti si vsi trije mladi 
motoristi obetajo še veliko 
odličnih rezultatov, udeležbo 
na državnem in evropskem 
prvenstvu v minimoto kategoriji, 
na poligonu v Ljubečni pa se 
želijo tudi predstaviti širši 
publiki.

Andražu v zeleno-belem kombinezonu je letos ponagajal 
motor.

|Prisrčno Vam voščimo^vesele inj^ 
blagoslovlj ene božičneprazniklj^ 

Novo letonaj bo 
radodarno z zdrav jem; veseljem? 

srečo, uspehi/naj bo v miru, 
zaupanju in} 

sodelovanju preživeto?

Svetniki KS Kalobje in 
predsednik Zdravko Hribernik

sUSPIBb

r/i\-

Tudi takrat, 
ko vam je najbolj težko, 

obstaja žarek 
upanja za srečo.

Dovolite mu, 
da Vas spremlja 

tudi v letu, ki 
prihaja.
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SERVIS, TRGOVINA
Darko Tratnik s.p., Savinjska 

cesta 108, Žalec
Servis šivalne in likalne tehnike 

ter trgovina vam nudi največjo izbiro 
novih šivalnih strojev in likalnih 
aparatov na enem mestu (PFAFF, 

ELNA, BROTHER), svetovanje 
uporabe strojev ter rezervne dele 
za šivalne stroje BAGAT in ostale 

znamke. Popravilo vseh vrst šivalnih 
strojev in likalnikov tudi na terenu. 
Hitro, poceni in kakovostno. NOVO: 
šivalni stroji INNOVIS-ugodne cene, 

preprosta uporaba, veliko funkcij. Na
vodila in praktični prikazi na CD-ju.

Kontakt: 041 404 722,
(03) 710 31 44.

ŽIVALI
Prodam prašiča hranjenega z 

domačo in kuhano hrano. Telefon 
031 414 203.

Prodam dva prašiča, domače 
reje od 140 -160 kg. Telefon 031 
839 678.

E Poni kobilico in mini poni 
žrebička, oba se rada družita z otro
ki, prodam. Možna dostava. Cena 
po dogovoru. Telefon 02 644 94 62.

E Dve telički, mešane med ČB/ 
LS, stare 1 teden, prodam. Telefon 
041 710 238.

E Prašiče domače reje, težke od 
170 do 250 kg, prodam. Telefon 031 
634 567.

E Prašiče, težke od 30 do 250 kg, 
ter rejene svinje, težke do 300 kg, 
ugodno prodam. Primerne so za 
zakol ali nadaljnjo rejo. Kupcu jih 
brezplačno dostavim. Telefon 041 
542 325.

NEPREMIČNIHE^^^^
Oddam 2 sobno stanovanje

v centru Slovenskih Konjic, delno 
opremljeno. Telefon 031 769 140.

E V okolici Slovenske Bistrice 
oddamo novo garsonjero 25m z 
20m terase in kletjo. Telefon 041 
232 913.

E V Slovenski Bistrici oddamo 1 
sobno stanovanje, je popolnoma 
opremljeno. Telefon 031 769 140.

E 2 in 3-sobno stanovanje v Vi
tanju prodam ali oddam v najem. 
Telefon 031 640 538.

E Enosobno opremljeno stano
vanje v Oplotnici oddam v najem. 
Cena mesečnega najema 250 EUR. 
Telefon 041 212 292.

I Garažo v Konjicah ali okolici 
vzamem v najem. Telefon 070 
662 726.

E 2-sobno opremljeno stanovanje, 
tik ob avtobusni postaji v Bezini,

oddam v najem. Telefon 041 666 
201.V najem oddam stanovanjsko 
hišo v središču Rog. Slatine. Telefon 
041 903 562, po 16. uri.

Oddam opremljeno garsonjero
v zasebni hiši. Telefon 031 407 915.

STROJLNAPRAV^^^^^^ 
E Prodam kipar prikolico nos
ilnost 4 tone, opremljena z lučmi, 
zavorami, dvižno nogo ter tristranim 
kiparjem. Telefon 041 824 394.

Prodam stroj za šivanje tračnih 
listov znamke Vollmer PMH ter stroj 
za valjanje tračnih listov. Kontakt 
041 990 489

Prodam dvovretenski pajek, 
balirka AP12 za kocke ter skuterja 
150cm registriran, letnik 2008, pro
dam. Telefon 031 839 678.

Obračalnik Spider 350 ter zad
njo plužno desko prodam. Telefon 
041 282 657.

E Trosilec na dva pokončna valja 
prodam. Telefon 02 80 19 755.

E Traktorski hidravlični cepilnik 
za drva prodam. Telefon 041 711 
783.

E Traktor Zetor 5245, letnik 1989, 
in rotacijsko kosilnico SIP 165, 
prodam. Cena po dogovoru. Telefon 
03 577 54 89.

E Žamar prodam. Služi za ro- 
bljenje desk, rezanje štaflov in lat, 
reže naprej in nazaj. Cena 800 EUR. 
Telefon 041 610 895.

Prodam dvovretenski pajek, 
balirka AP12 za kocke, ter skuter 
150 cm, registriran, letnik 2008. 
Telefon 031 839 678.

E Prodam klavirsko harmoniko
Hohner Lucia IV P - 96 basov. Tel
efon 040 381 830.

E Prodam šivalni stroj Singer, 
dobro ohranjen, na industrijski na 
motor ali brez. Telefon 5815 038.

E Zbiram avtoradie in hišne

radie, ne glede na to, v kakšnem 
stanju so. Telefon 041 524 950.

Odkupim stare motorne žage v
okvari (Stihi, Husqvarna...). Telefon 
031 792 441.

VOZILMIEL^^^^^^^

US Prodam prvi odbijač za škodo 
Filicijo 1,6 K.M. z letvijo, odbijač je 
čisto nov, barva malina. Cena 100 
evrov. GSM 041 876 001.

Iščem delo (urejanje stanovanj, 
pospravljanje omar, delo na vrtu). 
Telefon 040 581 412.

E Iščem delo (pomoč v gospodin
jstvu in pomoč starejšim osebam). 
Telefon 070 426 119.

B Iščem delo (pomoč in nega 
starejših in invalidnih na domu). Po 
poklicu medicinska sestra. Telefon 
051 258 766.

S Iščem delo (dnevno varstvo 
otroka od enega leta starosti naprej, 
na svojem domu). Telefon 031 578 
516.

72 Iščem delo (čiščenje, likanje, 
pomoč starejšim, zunanja opravila 
ali kakršno koli drugo delo). Telefon 
030 695 216.

Iščem delo (čiščenje stanovanj, 
gostinskih prostorov...). Telefon 030 
251 096. x

IŠČEM ZVEZO ^
E Sem delaven, komunikativen, 
uspešen, le prave ljubezni še nisem 
imel. Rad bi prijazno punco spoznal, 
kateri bi vseskozi zvestobo izka
zoval. Telefon 041 229 649.

E Podjetnik želi vzpostaviti stik s 
punco, ki jo zanima skupno življenje 
ter delo. Telefon 031 807 376.

E Ženitna posredovalnica Zaupan
je za vse, ki si želite trajnih razmerij. 
Brezplačno za mlajše ženske, ugod
no za ostale. Info: 031 836 378, 03

572 63 19. Ženitna posredovalnica 
Zaupanje, Leopold Orešnik, s. p., 
Dolenja vas 85,3312 Prebold.

RAŽNJA

Ugodno prodajo kvalitetno 
vino Laški Rizling in mešano rdeče 
ter domače žganje. Telefon 041 
539 573

1 Strešna kritina, nov imitacija 
opeke 114x085 142 kom 4 EUR/ 
kom, slemenjak 12 kom 4 EUR/ 
kom, električno orodje po 10 EUR, 5 
delna kaseta orodja, nova 200 EUR, 
ustnik kovinski AIT saksofon 100 
EUR. Telefon 070 895 879.

■ Nujno potrebujem štedilnik
na trda goriva Gorenje ali katerokoli 
drugi proizvajalec s pečico, ki še 
deluje (desni). Telefon 041 221 196.

Prodam domače jušne teste
nine (ozke in široke), rezance in 
ribano kašo. Večje količine dostavi
mo. Telefon 040 503 567.

Prodam zelo lepo ohranjen 
raztegljivi kavč z dvema blazinama 
v modri barvi (karo). Cena 70 EUR. 
Telefon 041 831 347.

1 Prodam čaj ajda za ožilje, 
KRT... za razstrupljanje telesa ter 
druge čaje ter divja zelišča, tinkture. 
Po povzetju, prodam. Telefon 041 
834 113.

Nov prodajno servisni center 
Citroen v Avtohiši Mlakar
Avtohiša Mlakar iz Stopč pri Grobelnem je bogatejša za 

nov prodajno servisni center Citroen, v katerem prodajajo 

in servisirajo vozila Citroen. Ob nakupu ponujajo tudi 

financiranje Citroen in zavarovanje vozil, poskrbijo pa 

tudi za kleparska in ličarska popravila. Poleg Hyundai 

in Mitsubishi vozil je to že tretja znamka vozil, ki jih trži 

Avtohiša Mlakar. Se vedno pa je pri njih na voljo velika 

ponudba kakovostnih rabljenih vozil z garancijo.
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Človek se ne sme podcenjevati!
Marija Plemenitaš.
Če ti je dano, da pišeš, 
moraš pisati, ker ti to 
tvoja duša narekuje.
Pogovarjal seje: Zoran Borovšak

Sem upokojenka, moje 
korenine so v Dobju, kar pomeni, 
da me je dobjanska zemlja 
takorekoč spočela, rodila in 
vzredila. Otroštvo sem preživela 
pri starih starših na Kalobju. Po 
končani osnovni šoli v Dobju 
sem končala še gostinsko šolo 
v Celju, se nato zaposlila in za 
nekaj časa odselila iz domačega 
kraja. Poročila sem se nazaj 
v Dobje s trgovcem Jankom, 
kjer sva na domači zemlji tudi 
ostala. Vseskozi sva kmetovala 
in še danes to počneva po svojih 
močeh.

Kdaj in kako seje začela vaša 
literarna pot?

Ko se rodiš, ti vile sojenice 
določijo, kaj je tvoje poslanstvo. 
Meni je bilo dano umetniško 
ustvarjanje že v zibelko. Ko sem 
šla v prvi razred in spoznala 
črke, sem začela poleg risanja 
še pisati. Včasih sem za nalogo 
v eni uri spis napisala zase 
in za še dve sošolki. Napisala 
sem tudi knjigo in jo tudi sama 
ilustrirala. To je bila pripoved 
o našem psu, volčjaku Lordiju, 
ki je bil zelo pameten in bister. 
Izjemno mi je žal, da te knjige 
danes nimam več.

Kaj je bil povod, da ste začeli 
literarno ustvarjati?

Ko so prišla petdeseta leta, 
sem začutila, da čas počasi 
odhaja in bo treba nekaj narediti,

da bo treba svoje spomine in 
lepe misli preliti na papir in 
jih tako ohraniti. Za javnost 
sem začela pisati na prelomu 
tisočletja. Na razpis pri NT&RC 
sem se prijavila s čestitko in 
zmagala. To mi je dalo zagon, 
saj sem ugotovila, da so moji 
verzi vendarle lepi in da nekaj 
pomenijo.

V tem letu ste izdali že dve 
knjigi. Kaj bi nam lahko 
povedali o Legendi o 
nastanku Dobja?

Legenda o nastanku Dobja 
je zgodovina našega kraja, 
izdana v treh jezikih, ki je 
ohranjena samo po ustnem 
izročilu. Nikjer ni zapisana, 
saj je šentviška fara, kamor je 
takrat spadala tudi naša fara, 
v drugi polovici 15. stoletja 
pogorela. S tem so pogorele 
tudi knjige in kronike. Tako je 
ostalo samo pripovedništvo. 
Tisti, ki je kot otrok prisluhnil 
tem zgodbam, to še ve. Te 
zgodbe je potrebno ohraniti 
in pokazati ljudem. Pri izdaji 
mi je pomagala Občina Dobje, 
ki je odkupila 200 izvodov za 
namene promocije občine.

In kaj o Zgodbah s Handila?
To so pripovedi ljudskih 

pripovedovalcev iz časov moje 
mladosti. Živela sem na kmetiji 
mojih staršev, ki je bila kar 
velika, zato so starši dnevno 
potrebovali ljudi za pomoč pri 
delu. Med njimi so bili dobri 
pripovedovalci zgodb. Tu in tam 
sem ujela kakšno, te zgodbe pa 
sem kasneje zbrala in zapisala.

Kot vemo, pripravljate še 
eno. O čem bo govorila in

kdaj bo ugledala luč sveta?
Drži. Prav lepa je dobjanska 

fara. To je zgodovina dobjanske 
fare, nekaj pripovedništva, naši 
prazniki in kako so ljudje živeli. 
Marsikaj se je že pozabilo, 
menim pa, da je vredno, da 
ljudje spoznajo stare običaje 
in navade. Kdaj bo izdana, je 
odvisno od finančnih sredstev. 
V pripravi je tudi družinska 
kronika s 25 originalnimi pismi 
iz začetka prve svetovne vojne.

To seveda niso edine izdane 
knjige. Kaj ste pred tem še 
izdali?

Pred tem sem izdala knjigo 
Ko spregovorijo ptice. To je 
zbirka spominov na moje rano 
otroštvo. Ta knjiga mi je še 
danes zelo draga. Vse knjige so 
mi pošle, denar, ki sem ga dobila 
za knjige pa sem prihranila za 
prihodnje knjige.

Kako vam uspe združiti toliko 
ustvarjanja z družinskim 
življenjem?

To je nuja, ki jo nosim v sebi. 
Če imaš to v srcu, če si za to 
rojen, tega ne moreš prezreti. Za 
pisanje vedno najdem čas. Naj 
bo to zvečer ali zgodaj zjutraj.

Letos ste prejeli nagrado 
Šentjurskih novic za 
osebnost leta. Ali ste 
pričakovali, da vas bodo 
bralci izglasovali, in kaj vam 
ta nagrada pomeni?

Nikakor ne. Cela družina se 
je začudila, ko smo ugotovili, 
da sem nominirana. Res 
da smo precej naredili na 
promociji knjig, odziv pa je 
bil zelo pozitiven. Nagrada mi

Marija Plemenitaš je letos 
izdala že dve knjigi, pripravlja 
pa že tretjo z naslovom Prav 
lepa je dobjanska fara.

pomeni topel žarek v mojem 
ustvarjanju. Sem zelo hvaležna 
in počaščena.

Kaj bi ob prihajajočih 
praznikih povedali našim 
bralcem?

Mož mi je ob čestitki za 
nagrado izrekel lepe besede. 
Ti si zame vsak dan osebnost 
leta. Rekla bi, da naj se bralci 
zamislijo in kdaj te besede 
izrečejo svojcem in svojim 
bližnjim. Lepih besed in priznanj 
v družini je vse premalo.

Smučanje na Križu je bilo vedno zanimivo. Razglednica iz Tudi učenci OŠ Franja Malgaja Šentjur so se sankali, 
okoli leta 1930. Foto Ketiš.
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Prihaja veseli december

Prednost ansambla Simona Gajška je v štiriglasnem petju.

S klarinetom in saksofonom

Martinovanja. Ob dobri 
kapljici in domači glasbi ni 
zmanjkalo veselja.
Piše: Vid Aužner

Čeprav je bilo vreme meseca 
novembra bolj turobno, so 
razpoloženje ljudi popravila 
številna praznovanja sv. Martina 
in krsta mladega vina. Seveda pa 
ni šlo brez pristne domače glasbe 
naših muzikantov. Manjkalo ni 
niti snubljenja med muzikanti, saj 
sta v tem mesecu Domen Hren iz 
ansambla Zreška pomlad in Peter 
Oset iz ansambla Modrijani javno 
pred vsemi prisotnimi zaprosila 
za roko svoji bodoči izvoljenki, 
sicer vsak na svojem koncertu. 
Tako, kot so številni to počeli že 
v starih dobrih časih.

Narodnozabavni presežki
Za nami je 28. Štajerski valček, 

ki ga vsako leto priredi Radio 
Štajerski val. Tako so poslušalci 
23. novemba v večnamenski 
športni dvorani v Podčetrtku 
lahko poslušali deset najboljših 
ansamblov mesečne zmagovalne 
lestvice. Med njimi sta bila tudi

Silvestrovanje
Tudi letos bomo silvestrovali 
v ogrevanem šotoru na 
Mestnem trgu v Šentjurju 
skupaj z ansamblom 
Petka, Pihalnim orkestrom 
Šentjur, Darkom Žvižejem 
- Štamperlovim Pepijem ter 
ostalimi gosti. Silvestoravnje 
organizira Pihalni orkester 
Šentjur.

ansambla Petka in Unikat.
Dva dni kasneje se je v športni 

dvorani OŠ Hruševec Šentjur 
odvila že druga Petkina nedelja. 
Za vse obiskovalce je bila dvorana 
skorajda premajhna. Za prihodnje 
leto že razmišljajo o večji dvorani 
in z še več nastopajočimi. Prvo 
soboto v mesecu decembru so v 
kavarni centra Selič v Šentjurju 
za pravo zabavo poskrbeli 
člani ansambla Unikat. Več v 
posebnem prispevku. Te dni 
je bilo tudi nekaj dobrodelnih 
koncertov, na katerih so nastopili 
naši muzikanti. Člani ansambla 
Unikat bodo gostje na božično- 
novoletnem koncertu Pihalnega 
orkestra Šentjur.

Čista petka
V začetku novembra je 

ansambel Petka na TV Golica 
javno predstavil najnovejši 
video izdelek, ki sta ga skupaj 
pripravila Vera Šolinc ter vodja 
in klarinetist Matjaž Vodišek. 
Video produkcija TV Golica je 
posnela videospot za festivalsko 
skladbo - polko Čista petka, s 
katero so uspešno nastopili na 
letošnjem festivalu Ptuj 2012. 
Snemanje spota je potekalo v

klubu B52 v Celju, v katerem 
so poleg članov ansambla 
nastopile kar njihove naj dražje. 
Na snemanju so vsi oddajali 
izjemno pozitivno energijo, k 
sodelovanju pa so povabili tudi 
režiserko Renato Kolmanič. 
Melodijo za polko je ustvaril 
klarinetist ter vodja Matjaž 
Vodišek, besedilo pa je napisala 
Vera Šolinc. Videospot ima 
na VouTubu že preko 6.000 
ogledov.

Ansambel Simona 
Gajška. Znani so po 
štiriglasnem petju.
Piše: Vid Aužner

Ansambel Simona Gajška je 
nastal na pobudo Simonovih 
staršev. Simon igra harmoniko, 
sestra Mojca pa poje. Posebnost 
ansambla je, da sta v zasedbi 
klarinet in saksofon, saj oba 
instrumenta odlično obvlada 
Denis Lenart, ki pa tudi pomaga 
pri petju. Voklano se jima 
pridružujeta še Teodor Smole 
na kitari in Zoran Gračner na 
baritonu in kontrabasu.

dejstva novice

Dve zgoščenki
Njihova prva zgoščenka z 
naslovom Iz Dol do Šentjurja 
je izšla leta 2002 in je bila pos
neta v studiu Zlati zvoki Igorja 
Podpečana. Oktobra 2006 so 
izdali že drugo zgoščenko z 
naslovom Zaljubljeni muzi
kanti, na kateri je 11 skladb.
Ob promociji so pripravili velik 
koncert v KD Gorica pri Slivn
ici. Posneli so tudi videospot 
za skladbo na tej zgoščenki 
z naslovom Nad Slomom se 
dani, ki opeva Antona Mar
tina Slomška. Skladba je zelo 
priljubljena med poslušalci in 
gledalci videospota, ki je bil 
posnet na Slomškovi domačiji.

msmmmmmmmmmmmammmmmsBmmammma

Štiriglasno
Njihova glasba se izvaja v 

štiriglasnem petju. Zgledujejo se 
po Lojzetu Slaku, Petru Finku, 
Slavku Avseniku, Francu Miheliču, 
Branetu Klavžarju in celo po 
Šentjurskih muzikantih, saj igrajo 
veliko njihovih starih skladb in 
koračnic. Nastopajo na dobrodelnih 
prireditvah, koncertih, ob raznih 
otvoritvah, obletnicah, porokah, 
rojstnodnevnih zabavah in veselicah. 
Tako so vsestranski muzikanti, saj 
poleg domače narodno zabavne 
glasbe igrajo tudi popularno zabavno 
glasbo in so v koraku s časom glede 
novosti na zabavni sceni, poskrbijo 
pa tudi za humor.

Festivali
V obdobju njihovega delovanja 

so se udeleževali raznih festivalov 
(Graška Gora, Dolga Gora, Pokaži, 
kaj znaš v Dobju, Marija Reka, 
Lenart ...), kjer so dosegali lepe 
uspehe ter nagrade. Na zadnjem 
festivalu v Števerjanu 2012 so dobili 
nagrado za najboljšo melodijo. 
Vsi člani so zaposleni, nekateri 
imajo tudi družine z otroki, zato je 
težko uskladiti čas za vaje. Največ 
časa posvečajo za nove skladbe in 
snemanja za tretjo zgoščenko, ki 
bo kmalu izšla. Srečo imajo, da jih 
starši spodbujajo ter da imajo dobre 
sponzorje. Njihov moto je še naprej 
dobro ustvarjati, se držati svojega 
stila s klarinetom, štiriglasnim 
petjem in se čim bolje predstavljati 
občinstvu.
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Zakaj ne poješ več mi pesmi dragih? 
Zakaj atihnil je tvoj glas?

Zahvala
Ob boleči izgubi dragega moža, očeta, 

dedka in pradedka

BENJAMINA PEČARJA
iz Trubarjeve ulice 11 v Šentjurju 

(26. 3. 1931-19. 11. 2012)

se iz srca zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sodelavcem in sosedom za izrečeno sožalje, darovano 

cvetje in sveče.
Posebna zahvala gospodu župniku Vinku Čonču, cerkvenim 

pevcem in pevcem zbora skladateljev Ipavcev ter govorcu 
gospodu Andreju Blazini za v srce segajoče besede. 

Posebej se zahvaljujemo osebju Doma starejših Šentjur, ki so 
ga nesebično negovali in mu stali ob strani do zadnje ure.

Hvala pogrebni službi Žagajšek in cvetličarni Mateja za vso 
okrasitev.

Vsem in vsakemu posebej hvala!

Žalujoči: žena Marija ter sinova Beno 
in Matjaž z družinama.

JAGER
Jager Franci s.p. Vrtno 17, Šentjur 

Tel.: 03/574-02-78, GSM.:041/632-147 
E-pošta: avtomehanika.jager@siol.net

- servisiranje osebnih in dostavnih vozil
- priprava in vožnja vozila na tehnični pregled
- diagnostika vseh vrst vozil
- servisiranje in polnjenje klimatskih naprav

Tel.: 03/574-02-78, GSM.:041/632-147

Aktivnosti drugega bataljona 
Kozjanskega odreda 3. nadaljevanje

Kozjanski odred je bil sestavljen iz dveh bataljonov.

Piše: Karol Žibret

Tretji dan zgodaj zjutraj je šel naš 
vod v zasedo čakat nemško patruljo, 
ki je vsak dan patruljirala okoli svojih 
postojank. Po približno uri in pol smo 
opazili rakete, ki so letele v zrak, 
kjer je bil nastanjen naš bataljon. Po 
krajšem postanku, ko se je že začelo 
daniti, smo opazili sovražno kolono, 
ki se je pomikala proti našemu 
bataljonu. Kmalu nam je postalo 
jasno, da je bataljon obkoljen.

Večina borcev je bila mnenja, da 
gremo naprej in se s tem umaknemo 
iz obroča. Komandir voda Slavko pa 
je bil mnenja, da moramo na sedež 
bataljona, to je v obroč. V štabu so 
takoj zjutraj, ko so opazili, da jih 
obkoljujejo, na okoliške hribe poslali 
zasede. Ko smo prišli do bataljona, 
smo dobili ukaz, da gremo naprej v 
koloni. Krenili smo proti Špičku, saj 
smo menili, da se bomo tam najlažje 
prebili. Po nekaj sto metrih nas je 
presenetil rafal, ki je ranil mitraljezca 
Hočevarja.

Nadaljnji umik glavnine bataljona 
je bil preko hriba pred nami. Naš vod 
je moral počakati v zasedi, dokler 
se glavnina ne bi umaknila preko 
hriba, da bi zadržala Nemce, če bi 
nam sledili. Morali bi iti za glavnino, 
a nam je nemška kolona prekrižala 
pot. Preostal nam je umik v dolino 
proti potoku, po katerem smo se 
umikali. Naenkrat smo pred sabo 
opazili Nemce. Imeli smo srečo, da 
smo jih opazili prej, kot oni nas. Na 
desni strani ob potoku je bilo nizko, 
gosto smrečje, pod katerim smo se 
zarili v sneg. Slišali in videli smo 
sovražne vojake vse okoli nas. Če bi 
nas takrat odkrili, bi zagotovo bilo pa 
nas. Morda smo Nemcem zabrisali 
pot s tem, ko smo šli nekaj sto metrov 
pa vodi, morda nas je rešila večja 
skupina divjih prašičev, ki je šla tik

mimo nas.
V glavnini bataljona sta bila dva 

borca ranjena. Padli so vsi borci ene 
zasede, mislim da 11, med njimi tudi 
hrabri mitraljezec Gril.

Po umiku nemških vojakov smo 
tudi mi odšli iz gozda. Prišli smo do 
kozolca, ki je bil nekaj 10 metrov 
oddaljen od hiše, v kateri so bili 
ljudje. Menili smo, da nas ni videl 
nihče in odločili smo se prespati 
na kozolcu. Slekli smo zmrznjeno 
obleko in se zarili v krmo. Bili 
smo tako izmučeni, da smo pri 
mrazu okoli -24° C zaspali v samem 
spodnjem perilu brez odej. Ko smo 
se zjutraj zbudili, smo videli in slišali 
Nemce, ki so tudi bili v tej vasi. Drugi 
večer smo dobili vezo z bataljonom, 
ki je bil na poti proti Svetini. Proti 
jutru naslednjega dne smo prišli 
v vas Kanjuce pri Svetini. Bili smo 
tako utrujeni in lačni, da se nam je 
dogajalo, da smo spali med hojo.

Disciplina v našem bataljonu in 
tudi drugih partizanskih enotah je 
bila pretirana in preveč kaznovalna. 
Med mojim bivanjem v bataljonu sta 
bila dva borca ustreljena. Eden, ker se 
je s stražarskega mesta pred hlevom 
umaknil v hlev, saj je menil, da bi 
lahko skozi okno nadziral situacijo, 
drugi pa zato, ker je pri kmetiji v hiši, 
kjer smo bivali, vzel pol klobase.

Pred naslednjim premikom našega 
bataljona je v drugi polovici februarja 
1945 prišel pome bratranec Stanko s 
šefom obveščevalnega centra in me 
vzel za kurirja v Staniči TV/15 ali 
20. Kako je potekala moja kurirska 
dejavnost, pa je spet druga zgodba, 
(konec nadaljevanja)

® aforizem ini

Lahko je starejšim, ki so 
dobili pokojnino, še preden 

so umrli, (jmm)
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horoskop nowce
OVEN [21.3. - 21.4.)
Ljubezenske zvezde imajo svoje, občasno nena
vadne ali zapletene poti. Vse gre po ovinkih, tudi 
zato, ker je na drugi strani precej nepopustljiva 
oseba. Višek energije usmerite v šport.

BIK [22. 4. - 20. 5)
Do nekoga ne čutite več istega kot prej. Vseeno vz
trajate na tej poti, čeprav vaše srce zavrača kakršen 
koli pritisk. Bodite pozornejši na zdravje, čeprav je 
veliko stvari, ki bi jih radi počeli.

__ DVOJČKA (21. 5. - 21. 6.)
LXJ V službi vam bo težko, saj nečesa morda ne 

morete sprejeti, kar bo pomenilo le še dodatno 
breme. Vsekakor pa se lahko izkažete v odnosih s 
starejšimi ali glede finančnih načrtov.

0

0

D

0
0

RAK (22. 6. - 22. 7.)
Naporno bo, tudi zato, ker se z nečim ne morete 
ukvarjati tako, kot ste bili vajeni. Ponavadi se radi 
navezujete na ene in iste postopke, zdaj pa morate 
nemudoma spremeniti smer.

LEV (23. 7. - 23. 8.)
Srce vas vleče k nekomu, ki vas edini razume. Ni 
razlogov, da mu tega ne bi priznali. Tudi vam se bo 
takoj odvalil velik kamen od srca. Pri delu ali ob 
izpitih se boste znebili strahu.

DEVICA (24. 8. - 23. 9.)
Ljubezen je zelo blizu, toda še vedno se držite 
nekako ob strani in pravzaprav nočete priznati, kaj 
vas je zamikalo. Pri delu pa je drugače, ne boste 
dovolili, da vas prehitijo.

TEHTNICA (24. 9. - 23.10.)
Z nečim se boste spoprijeli izredno resno in odgovo
rno. S takim pristopom vam ne more spodleteti, 
posebno v karieri in glede izpitov. Za ljubezen boste 
nekoliko manj razpoloženi.

ŠKORPIJON (24.10. - 22.11.)
Pokazali boste, da ste se pripravljeni spoprijeti z 
nečim, česar do zdaj morda niste najbolje poznali. 
Vsekakor pa bodo izidi ugodni, če boste vztrajni in 
dovolj optimistični do samega konca.

STRELEC (23.11. - 21.12.)
Sprašujete se, zakaj se vam zapleta tik pred zdajci. 
Nekako slutite, da ste na pragu rešitve, toda nekaj 
vas še vedno ustavlja. Morda je to občutek, da bi 
morali zbrati še nekaj dokazov.

KOZOROG (22.12. - 20.1.)
Tokrat se boste brez zadržkov podali v nekaj, kar se 
vam je zdelo velik zalogaj. Tako v karieri kot glede 
zasebnih zadev natanko veste, kaj si želite, in to 
boste tudi zahtevali.

VODNAR (21.1. -19. 2.)
Obstaja nekaj, kar vas izredno moti in vznemirja. 
Povezano je lahko z odločitvijo nadrejenega, 
starejše osebe ali družinskega člana. Tokrat vam 
preostane le, da se prilagodite.

RIBI (20. 2. - 20. 3.)
Prijetno vam bo, posebno v družbi tistih, ki vas 
bodo navdušili za kaj novega, posebno če vam 
je glede dela ali ob načrtovanju sprememb v 
domačem krogu že primanjkovalo nove motivacije.
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Šentjurske novice izhajajo vsako zadnjo sredo v mesecu. 
Uredništvo: MediaStar, d. o. o., Drofenikova ulica 15,3230 Šentjur. 
Telefon uredništva: 03 620 02 52.
E-pošta uredništva: urednistvo@sentjurskenovice.si 
Odgovorni urednik: Jure Godler, urednik@sentjurskenovice.si
Dopisniki: Saša Jagodič, Bogdan Rahten, Gašper

Andrinek, mag. Nevenka Cmok,
Primož Laubič, Tanja Gobec,
Lucija Jager, Nina Krobat, Barbara Saša Rečnik 
Murk, Milenka Blaževič. Zoran Borovšak 

Lektoriranje: Polonca Jazbinšek
Oblikovanje: Matjaž Šrekl, Uroš Štruc

matjaz@radiorogla.si
Oglasno trženje: Nika Zorič 041 677 561
Natisnili smo 1500 izvodov. Šentjurske novice tiska Grafika
Gracer, d. o. o., Celje.
Letna naročnina znaša 24 EUR. Naročniško razmerje lahko 
prekinete le ob koncu obračunskega obdobja, odpoved mora 
biti sporočena pisno. Časopis sodi med proizvode, za katere se 
obračunava 8,5-odstotni davek na dodano vrednost (vračunan 
v ceni). Številka transakcijskega računa pri Banki Celje je 0600 
0037 3219 342. Časopis je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi 
Ministrstvo za kulturo RS pod zaporedno številko 1049. Stališča 
avtorjev niso nujno stališča uredništva.

Pogovarjata se dva Gorenjca: »In praviš, da 
ti krava daje 501 mleka vsak dan? Kako je 
to mogoče?« Drugi: »Zjutraj grem v štalo 
in prijazno vprašam: No, kaj bo danes za 
večerjo, mleko ali govedina?«

®
Se Micka in Janez zbudita ob 4. uri zjutraj 
v hišici sredi hribovja nekje sredi Slovenije. 
Pa gre Micka v hlev, da ga bo skidala. Čez 
trenutek se zadere: »Janeeeeeeez, a si ti 
skidal hlev???« Pa se Janez zadere nazaj: 
»Neeee, Micka, nisem.« Pa Micka zaključi: 
»A, pol je bil pa že Pahor tlel«

e
Na jablani je vse polno jabolk. Nenadoma 
eno pade na tla. Sadeži, ki so ostali na 
drevesu, se mu smejijo in ga zbadajo. 
Jabolko pa samo zamahne s pecljem in 
reče: »Ah, kako ste nezreli!«

e
»Slišal sem, da si imel komplikacije zaradi 
angine.« »Ja, zidal sem garažo, pa me je 
obiskala komisija za kontrolo bolniške.«

®
Ivan se pohvali prijatelju: »Vsak večer grem 
na pevske vaje.« »Pa te to tako veseli?« »Pa 
še kako.« »Tam igramo karte, pijemo in 
plešemo.« »Ja, kdaj pa pojete?« »Ko gremo 
domov.«

»Hčerka moja, zdaj me pa že skrbi! Z 
Janezom hodiš že dve leti, pa ti še ni 
omenil poroke!« »Saj jo je, mama. Takoj na 
začetku mi je povedal, da ježe poročen.«

®
Ata in sin hodita po mestu. Pa sine 
pozdravi tipa, ki gre mimo. »Kdo pa 
je bil to,« se čudi očka. »To je eden od 
tistih okoljevarstvenikov. Mamo zmeraj 
sprašuje, ali je zrak čist.«

e
Kaj bi se zgodilo, če bi se naša vlada 
naenkrat znašla sredi puščave? Prvi dan 
bi se čudili. Drugi dan bi imeli sestanek. 
Tretji dan bi podražili pesek.

Posvoji me!•*•*»

Prijazen
kuža Kasti 
išče novM
mešanec, 
star osem 
mesecev.

Kontakt: 051 320 719 (Valerija)

Pravijo, da ni denarja, pa vseeno 
napolnijo prireditve z vstopnino 
vse do zadnjega stola.

■

Se je razburila ravnateljica, še 
prostovoljno delo ni več zastonj.

j£j>

V Šentjurju se je ustanovila časovna 
banka. Če že ne bo denarja, bo vsaj 
delo.

Licitacija Alposa ni uspela, zato bo 
cena prodajanih objektov še padla. 
Upamo, da ga ne bodo na koncu 
podarili.

Borza dela od novega leta zapira 
vrata. Razlog je enostaven - nihče 
ne nudi več dela.

Izredno sejo bomo imeli le pet dni 
pred redno sejo, pa še to z edino 
točko, ki je tudi predvidena na redni 
seji. Upajmo, da vsaj dvakrat ne 
bomo poslušali enake razprave.

k,

V
Ta sneg je res nepredvidljiv, zimske 
službe vsako leto preseneti. Še 
dobro, da ne sneži poleti.

sj

Konec bo sveta, tako pravijo stare 
civilizacije, ki niso znale predviditi 
niti svojega izumrtja pred nekaj 
tisoči leti.

Županu ne pomaga niti star 
slovenski rek: kri ni voda!
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Srečni nagrajenci novembrske številke so: Matilda Škorjanc iz Šentjurja, Zdenka Drobne s Planine in Hermina 
Grajžl iz Štor. Nagrade, ki jih poklanja Modno frizerstvo Marjetka, bone za striženje, dobijo nagrajenci po pošti. 
Iskrene čestitke vsem!
V novi nagradni križanki je pokrovitelj Simko pitone.
Izpolnite geslo, napišite na kupon in ga najkasneje do 4. januarja 2013 pošljite na naslov: MediaStar založništvo, d. 
o. o., Drofenikova ulica 15, 3230 Šentjur.

Nagradna križanka
Nagradno geslo:

I Ime in priimek:_ 
| Naslov:_______

□032P3

L'E-pošta:

kuhinja

Fuline

Recept
meseca
oktober

Sestavine:
• 40 dag suhega kruha

• 30 dag kuhane prekajene šunke

• 5 ali 6 jajc

• malo peteršilja

• 1 čebula

• malo maščobe

Priprava:
1. korak:

Kruh in šunko zrežemo na manjše 

kocke. Nasekljano čebulo prepražimo 

na maščobi in jo dodamo narezanemu 

kruhu in šunki.

2. korak:

Stepemo jajca in z njimi dobro prepojimo 

kruh. Dodamo še nasekljan peteršilj. Z 

rokami oblikujemo štruco premera 7-10 

cm in jo zavijemo v pomaščen papir za 

peko.

3. korak:

Nadev pečemo približno 25 minut na 

180 °C. Pečenega razrežemo na rezine in 

ga ponudimo še toplega s svežo solato.

Belokranjski nadev ali fuline velja za 
značilno belokranjsko velikonočno jed. 
Lahko jih postrežemo kot samostojno 
jed s svežo sezonsko solato. Lahko pa jih 
uporabimo tudi za nadev kokoši, svinjskih 
rebrc ali telečjega mesa .



|ko radostni oči zapremo msi tih^aželimtf
Sodneviin trenutkifpol ni sreče in miline’

da ne mine:

laki dnevi naj,v.novem letu preženejoslaboi
%■

Naj smeh; 1 jubezenTmirA svetu šrce~prevzameT
da življenje lepše do:

Zelimojvam lepeTmirnebožične
praznike mvsedobro.v novem letal

SREČNO 2013'

- 0s^sče 'n Prer>oc/>.

"Bohorč" *
Bohorč Marjan s.p., Ul. Dušana Kvedra 44, Šentjur 

telefon: 03 746 14 30, GSM: 041 666 726 
www.gostisce-bohorc.com

ANTON KOŽELJ,
Ljubljanska cesta 26, 
3230 Šentjur

TOPLOTNE ČRPALKE 
OGREVANJE NA:
- plin
- biomaso

AKTUALNO!!!
Peletni gorilniki 

in kotli

tel.: 03/ 749 21 51 
fax.: 03/ 749 21 50 
gsm: 041/ 771 151

GRADBENIŠTVO, TRGOVINA, STORITVE

Elbatrade d«

anc Skoberne s.p., Cesta na Brdo 5, 3230 Šentjur
GSM: 031 300 950 FAX: 03/ 5741 670

jmvjMT
* KAMNOLOM HRASTJE

Vsem poslovnim partnerjem in občanom 

%elimo vesele božične pravnike ter ^ 

uspešno novo leto 2013!



TEHNIČNI PREGLEDI

Bliža se najlepši čas v letu, 
namenjen družini, prijateljstvu, 
vsem, ki so nam blizu.

Salon Panles kuhinje - CEDE 
Kidričeva cesta 6 M 041686 333

Salon Panles kuhinje - ROGAŠKA SLATINA
Tekačevo 62b M 041773 693

decembrskaakcijaB

BMLUNA in AMADEJA
ugodnejšega

'LET
V PRAZNIČNIH DNEH PA SMO ZA VAS PRIPRAVO 
TUBI POSEBNA DARILA OB NAKUPU KUHINJI


